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  no es 
fa responsable de la veracitat de 
la publicitat ni dels articles aliens 
a aquesta redacció. Es prohibeix 
la publicació, còpia o difusió de 
qualsevol tipus d'imatge, logotip, 
disseny, fotografía o continguts 
d'aquesta publicació sense el previ 
consentiment de l'editor, així com 
dels respectius propietaris intel-
lectuales dels mateixos. L'empresa 
es reserva el dret de tramitar ac-
cions legals si es fa un ús il-legal.

Podrà trobar el nostre diari 
distribuït en les següents 
poblacions:
CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN
MOLINS DE REI
SANT VICENÇ DELS HORTS
TORRELLES DE LLOBREGAT
LA PALMA DE CERVELLÓ
CORBERA DE LLOBREGAT
PALLEJÀ
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT
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Fedefarma, la primera 
cooperativa en volum 
de facturació de Cata-

lunya i una de les principals 
distribuïdores farmacèuti-
ques d’Espanya amb més 

de 3.000 socis, ha aterrat a 
Gavà.
Des d’avui, la cooperativa 
disposa oficialment a la lo-
calitat del Baix Llobregat del 
seu centre logístic, que ha 
suposat una inversió de 30 
milions d’euros i s’ha con-
vertit ja en un dels més mo-
derns d’Europa, han explicat 
fonts de la companyia.
El centre, de 14.000 metres 
quadrats, preparat per a la 
gestió de més de 40.000 re-
ferències d’estoc que circu-
len per quatre quilòmetres 
de cintes transportadores, 
ha estat inaugurat aquest 

mes, durant un acte que ha 
comptat amb la presència 
del president de la Generali-
tat, Artur Mas.
El president de Fedefarma, 
Lluís Barenys, ha indicat que 
la cooperativa té capacitat 
per a tenir ellestides 30.000 
comandes diàries només en 
una hora i 30 minuts.
Barenys, qui s’ha mostrat 
comprensiu i solidari amb 
les restriccions aplicades per 
Mas al sector de la salut, li 
ha recordat, d’altra banda, 
que la viabilitat econòmica 
de moltes farmàcies “està en 
joc, i que l’endarreriment del 

pagament de la factura de la 
prestació farmacèutica per 
part de Salut agreujarà en-
cara més la situació”.
“Podem ser comprensius 
amb les mesures de conten-
ció però no podem ser-ho, 
en cap cas, amb els impa-
gaments”, ha afegit el pre-
sident de Fedefarma, una 
cooperativa que té com a 
principal activitat la distri-
bució de medicaments a las 
farmàcies, i que també dis-
posa de serveis de formació, 
assessorament tècnic, ser-
veis informàtics, gestió de 
compres i màrqueting.

Allau de parelles de fet fraudulentes 
a Martorell

MARtoRELL

L’Ajuntament de Marto-
rell ha decidit canviar el 
reglament de parelles 

estables i, a partir d’ara, de-
manarà un mínim d’un any 
d’empadronament als que 
solicitin poder accedir al re-
gistre com a parelles de fet.
La modificació de la norma 
arriba després que els ges-
tors municipals hagin detec-
tat un augment sospitós de 
sol·licituds.

Tot i que no han pogut apor-
tar una xifra exacta de peti-
cions, fonts municipals han 
assegurat a aquest mitjà que 
“el nombre de parelles de 
fet dels tres o quatre últims 
mesos era idèntic pràctica-
ment al de tot l’any anterior”.
Homes paquistanesos amb 
dones espanyoles gitanes
La majoria de parelles de fet 
“sospitoses” estaven forma-
des per homes estrangers 

(del Marroc i del Paquistan, 
per exemple) i dones autòc-
tones de raça gitana.
Tant els uns com les altres 
provenien d’altres locali-
tats. ”No cal ser detectiu per 
adonar-se que ens trobàvem 
davant d’un clar frau”, han 
sintetitzat les citades fonts.
L’objectiu dels primers era 
obtenir per la via ràpida 
el permís de residència al 
nostre país, mentre que el 

d’elles era purament econò-
mic: obtenir els diners que 
els exigien a canvi de la unió.

Procés finalitzat en 
només un dia
Les presumptes parelles 
formalitzaven el procés en 
un mateix dia, gairebé au-
tomàticament, beneficiant-
se de la major facilitat dels 
tràmits que en el cas del ma-
trimoni.

A més, viatjaven fins a Mar-
torell per aprofitar-se del 
fet que, a diferència del 
que passa a altres ciutats 
de l’àrea metropolitana de 
Barcelona, no es demanava 
cap antiguitat al padró mu-
nicipal.
Els dirigents de Marto-
rell confien que, després 
del setge, acabi definitiva-
ment l’auge de registres de 
parella de fet sospitoses.

L’Ajuntament es veu obligat a modificar el reglament i demanarà un any d’empadronament per tenir accés al registre
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Podrà trobar el nostre diari distri-
buït en les següents poblacions:
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La línia 158 
d’autobús ha 
deixat de funcionar 

Dos ferits per una 
explosió de gas a 
un pis del Prat

Aquesta mesura està 
inclosa en el marc del Pla 
de Racionalització de la 
Gestió de l’empresa.

Una dona de 30 anys i el seu 
fill, de cinc, presenten crema-
des després de la deflagració 
de dues ampolles de butà

Un grup d’infermers 
especialistes en sa-
lut mental del Parc 

Sanitari Sant Joan de Déu, 
ubicat a Sant Boi de Llo-
bregat, ha estat guardonat 
amb el XIII Premi Nacional 

d’Investigació d’Infermeria, 
atorgat per l’Hospital Uni-
versitari Marqués de Valde-
cilla de Cantabria.
El premi es va lliurar a San-
tander el 16 de desembre. 
L’infermer especialista en 

salut mental Hilari Andrés, 
investigador principal del 
projecte, que porta per títol 
Validación de la Escala de 
Predicción y Evaluación del 
Riesgo de Violencia (EPERV) 
i que és el resultat de més de 

quatre anys de recerca sobre 
el terreny, amb pacients del 
centre i també d’externs.
L’objectiu del projecte és 
predir i evaluar els riscos de 
violència que pot presentar 
cada pacient amb un tras-
torn mental greu, ja sigui 
cap als altres o cap a sí ma-
teix (autolesions, suicidi).
Aquest risc ha estat evaluat 
amb un qüestionari de 55 
indicadors. Pel que fa a la 
seva aplicació, l’instrument 
serà validat per infermeria 
tot i que pot ser administrat 
per qualsevol professional 
sanitari format i recolzat per 
la guia EPERV, segons han 
informat des de l’hospital a 
través d’un comunicat.
En el cas del centre de salut 

mental de Sant Boi, el treball 
es portarà a terme amb una 
mostra de 220 usuaris in-
gressats.
L’estudi ha estat seleccio-
nat pel jurat entre els 32 
projectes presentats -el 
major nombre de treballs 
presentats des de l’inici del 
certament- procedents de 
Madrid, Catalunya, País Basc, 
Castilla-La Manxa, Canàries i 
Cantabria.
A més de l’esmentat investi-
gador principal Hilari Andrés, 
han participat al projecte els 
infermers Mar Pica, Sonia 
Monedero, Oscar Rosillo, Jor-
di Quilez, Joaquín del Pino, 
Verónica García, Loli Domín-
guez, Alexandrina Foix, Núria 
Moreiras i Alfonso Molina.

Infermers del psiquiàtric de Sant Boi reben un premi nacional
SAnt boi

Hilari Andrés és l’investigador principal d’un projecte per a 
predir el risc de violència en malalts mentals

Gavà acull la nova seu d’una gran cooperativa farmacèutica
GAvà

Fedefarma, una de les principals distribuidores 
espanyoles de medicaments, instal·la un 
modern centre logístic a la localitat

Se traspasa 
RESTAURANTE-PIZZERÍA 

EN CoRNELLà. 

Local de 250m2 
700€/mes alquiler en 

funcionamiento.

Tel: 609 16 99 03

Distribuït a:
· Ajuntaments
· Mercats municipals
· Z
· Fleques
· Bencineres
· Centres comercials
· Botigues d'alimentació
· Fruiteries
· Cafeteries
· Bars
· Restaurants
· Estancs
· Resta de comerços  
  de les principals zones  
  comercials de cada  
  població

ANUNCIA'T EN 
AQUEST DIARI 

des de 60€/mes
Telèfon:  615 87 33 44

T. 93 656 68 67

www.construclam.com | contacto@construclam.com

Construccions S.L

Fundada en 1995, se ha consolidado como empresa 
constructora de referencia, gracias a su alto grado de 
profesionalidad y servicio.

REHABILITACIÓN INTEGRAL DE EDIFICIOS  -  TRABAJOS VERTICALES

MANTENIMIENTO DE EDIFICIOS Y NAVES INDUSTRIALES 

OBRA NUEVA  -  REFORMAS INTERIORES Y DECORACIÓN  -  DEPARTAMENTO DE ARQUITECTURA 

PROYECTOS DE OBRA MAYOR Y MENOR   -  TRAMITACIÓN DE LICENCIAS DE OBRA Y SUBVENCIONES

SE REALIZAN LOS PRESUPUESTOS SIN COMPROMISO

SOCIETAT

Somos un equipo de mu-
jeres de edades dispares 
y una preciosa afición: ju-
gar a futbol. Llevamos dos 
temporadas entrenando 
y jugando algún que otro 
amistoso con éxito. 
El primer día de entreno de 
esta tercera temporada se 
nos dijo que había un do-
cumento del Ajuntament 
de Sant Just Desvern don-
de, conformes los dos clubs 
de este municipio;  Atletic 
Sant Just y el CF Sant Just, se 
acordaba que el Campo de 
Futbol Municipal sólo podía 
ser utilizado por equipo de 
futbol federados. El Ajunta-
ment de Sant Just Desvern 
todavía no nos ha comuni-
cado esta decisión. 
Nuestro horario de entre-
namiento durante estas 
dos temporadas ha sido los 
viernes de 22h. a 23h.  Dis-
poníamos de esta franja ho-
raria porque ningún equipo 
estaba interesado en entre-
nar un viernes a las diez de 
la noche. Mas tarde compar-
tíamos campo y horario con 
el Amateur B del Sant Just. Y 
es dos temporadas después, 
cuando el Atletic Sant Just 
quiere también entrenar 
los viernes en nuestra franja 
horaria, y  nos encontramos 
con que no están dispues-
tos a compartir el Campo 
Municipal de Futbol.
Durante los dos años que 
hemos estado jugando al 
futbol no hemos faltado ni 
un solo día a entrenar; podía-
mos ser más o menos, podía 
llover o nevar… No importa-
ba que se estuviera jugando 
un partidazo por televisión, 
íbamos a entrenar.
Os preguntaréis, ¿por qué no 

se federan? Somos un grupo 
de veinte mujeres de edades 
muy dispares; madres, hi-
jas, estudiantes, trabajado-
ras,… algunas de nosotras 
no tenemos el nivel físico 
necesario para seguir el 
ritmo de una liga, por muy 
buenos que sean nuestros 
dos entrenadores. Destacar 
que menos dos de nues-
tras jugadoras, las demás 
somos residentes  de Sant 
Just ( requisito importante 
que el ajuntament de Sant 
Just exige a ambos clubs).
Bien sabido es que entre 
los dos equipos de futbol 
de Sant Just existe una ri-
validad que va más allá del 
terreno de juego. Nunca 
hemos querido posicio-
narnos y es por eso que 
no hemos querido formar 
parte de ningún club y de-
cidimos auto gestionarnos. 
Nos hemos encontrado en 
medio de un conflicto de 
clubs y las perjudicadas 
hemos sido nosotras.
Más allá de éxitos deporti-
vos, objetivos y goles este 
equipo ha conseguido unir a 
personas muy diferentes, to-
dos los viernes, en torno a un 
balón. De por sí, esto debe-
ría ser razón suficiente para 
permitir e incluso fomentar 
que personas como noso-
tras podamos seguir disfru-
tando de todo lo que, día a 
día, ha significado formar 
parte de este Fútbol-7 Fe-
menino Amateur Sant Just.
Nuestro único afán….se-
guir entrenando los viernes 
a la misma hora como estas 
dos últimas temporadas.

Firmado:
Equipo de Futbol-7 
Femenino Amateur  
Sant Just.

Abrimos esta sección 
a nuetros lectores para 
darles la oportunidad de 
comunicar sus quejas u 
opiniones, siempre que 
sean respetuosas.

En ellas deben constar los 
siguientes datos:

Nombre y apellidos, DNI, 
dirección y teléfono o 
mail.

También podras firmar 
con seudónimo y recuer-
da que el texto no debe 
superar las 300 palabras, 
o 1500 caracteres.

Todos los datos persona-
les que nos envíes serán 
tratados según la LOPD. 
LA PREMSA DEL BAIX 
puede no compartir las 
opiniones de nuestros 
lectores y se reserva el de-
recho de no publicación.

mail@lapremsadelbaix.es

Acércate a nuestra tienda de productos especializados, conoce nuestras 

c/ Baltasar d’Espanya, 1B - Sant Joan Despí - 932527362 - 646608381 - www.decoloresmanualidades.com 

creaciones y apúntate a nuestros talleres. 

Equipo de féminas y 
exclusión futbolística:

CARTA DEL LECTOR

En la sociedad actual, en que la 
realidad cotidiana está ocupada 
en gran parte por el mundo tec-
nológico y virtual, donde todo se 
realiza  de una manera rápida, fácil 
pero rutinaria, se ha dejado atrás el 
aspecto de la creatividad manual. 

La existencia de un enorme mer-
cado de grandes áreas comercia-
les ha hecho que nos hayamos 
cansado de la uniformidad de 
los objetos de decoración y ha 
puesto en auge la idea de perso-
nalizarlo todo con la tendencia 
del DIY ( Do it yourself /Hazlo tú 
mismo). Esto nos animó a crear 
DECOLORES, nuestra TIENDA – 
ESCUELA/TALLER – SHOWROOM.

Tienda: ofrecemos un amplio 
surtido de productos de ma-

nualidades, en especial los dedi-
cados a Goma Eva y Scrapboo-
king y te sabremos aconsejar y 
explicar como utilizarlos.

Escuela/Taller: Un espacio do-
tado de maquinaria y utillaje 
donde podrás realizar tus tra-
bajos. Cada día de 10 a 13h y 
de 16 a 19h (previa reserva 
de día/hora) podrás aprender 
nuevas técnicas, mejorar las 
que ya tienes o llevar a cabo un 
proyecto deseado siempre con 
nuestra ayuda o supervisión.

Cada fin de semana ofrece-
mos cursos monográficos de 4 
horas de duración en los que 
proponemos un trabajo con un 
precio en concreto, que incluirá 
los materiales usados.

Showroom: Un espacio pensado 
para creadores y diseñadores 
donde mensualmente se ofrece-
rá la posibilidad de mostrar nue-
vos productos. Lo adecuaremos 
según las necesidades de cada 
diseñador/creador.

Anímate y ven a disfrutar hacien-
do manualidades. Ven a vernos 
a Decolores Manualidades y te 
informaremos!

Decolores, Do it yourself en Sant Joan Despí

Entre el material cedit, hi 
ha bicicletes estàtiques, 
una el·líptica, màquines 

per a flexions de cames, per 
a musculació de les espatlles 
o per als abductors.

L’Ajuntament de Sant Vicenç 
dels Horts ha signat un con-
veni amb el departament de 
Justícia de la Generalitat de 
Catalunya a través del qual 
cedeix temporalment –en el 
futur serà definitiu- l’ús tem-
poral d’una sèrie de màquines, 
equips i articles de gimnàs 
perquè es puguin utilitzar als 
centres penitenciaris catalans.

Es tracta de material que hi 
havia al Complex Esportiu 
Municipal Sant Vicenç dels 

Horts–Piscina Montserrat 
Canals abans de la remode-
lació que s’ha dut a terme re-
centment. Segons consta en 
el conveni, el departament 
de Justícia de la Generalitat 
de Catalunya es compromet 
a destinar les màquines i 
material rebut a la pràctica 
d’esports en els centres pe-
nitenciaris i als centres edu-
catius de Justícia Juvenil de 

Catalunya, per tal de fomen-
tar l’esport entre els interns 
d’aquests centres.

Entre el material cedit, hi 
ha bicicletes estàtiques, 
una el·líptica, màquines 
per a flexions de cames, 
per a musculació de les es-
patlles o per als abductors, 
entre d’altres. També hi ha 
un simulador d’escales i di-
versos jocs de peses.

Cedeixen màquines i material 
de gimnàs a les presons
L’Ajuntament de Sant Vicenç i el departament de Justícia de 
la Generalitat signen un conveni on hi ha també una partida 
destinada als centres educatius de Justícia Juvenil de Catalunya

PUBLICIDAD
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Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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C/Teide,10 - L'HOSPITALET · e-mail: r.y.j.moreno@hotmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más... Presupuestos 
sin 

compromiso

més noticies...
Cau una organització 
que adquiria vehicles 
de luxe amb préstecs

SEAT Martorell 
reuneix al Rei, la 
Generalitat i l’Estat

Detinguts set homes 
per estafar un 
empresari xinès

Circula el primer tren 
en proves pel tram de 
l'L9 a l'Aeroport

Desmantellat un 
laboratori de droga 
a Sant Vicenç

El saldo migratori 
en el Baix Llobregat
és negatiu

“Es curiós com en 
aquestes dates la 
gent se’n recorda 
de l’altre gent… així 
com d’un mateix. La 
resta de l’any fem 
les coses que creiem 
més importants i en 
realitat no ho son 
tant. Viure es només 
pendre consciència de 
nosaltres i en nosaltres 
de tots els demés.”

Amb estima de l’equip 
del Centre ARS.

Us desitgem
Bon Nadal i Feliç 2015

Construir una gran porta d’entrada i 
sortida de la Diagonal des del Baix 
Llobregat pot ser una realitat en un 

futur pròxim. De moment, ja hi ha un 
avantprojecte que Barcelona ha començat 
a treballar amb la col·laboració dels ajun-
taments de Sant Joan Despí, Esplugues de 
Llobregat i Sant Just Desvern. Es tracta de 
crear un passeig urbà continu en paral·lel a 
la B-23, en els cinc quilòmetres que disco-
rren des de l'entrada de Barcelona fins a la 
Ciutat Esportiva de Sant Joan Despí.

L'autopista no desapareix, es manté com 
a via segregada al tronc central, però des 
de la Zona Universitària de Barcelona, la 
Diagonal continuarà, a banda i banda de 
la B-23, en dos passejos amb voreres, ca-
rrils bici i calçada per a vehicles.

Antoni Poveda, alcalde de Sant Joan Des-
pí i vicepresident de Mobilitat i Transport 
de l'AMB declarava a La Vanguardia que 
"aquesta nova Diagonal començarà a 
Sant Joan Despí. En aquesta zona hi haurà 
d'haver un important aparcament de co-
txes, i d'allà, llançadores que connectin 
amb la futura estació d'autobusos prevista 
al parc de Cervantes on també s'accedirà a 
la línia 3 del metro i que permetrà que els 

ciutadans puguin distribuir-se per la ciutat."

El projecte deixa oberta la porta a un altre 
tipus de transformacions, com ara cobrir 
la B-23 a l'altura del sector de Bellavista de 
Sant Joan Despí o ampliar el pont sobre 
l'autopista a la zona de TV3.

"Els usos seran similars als de la Diagonal, 
residencials i també activitat econòmica 
i per què no pensar en projectes com una 
altra espècie d'Illa?", es pregunta l'alcalde de 
Sant Joan Despí. Antoni Poveda, juntament 
amb una comitiva municipal, es reunirà a 
principis de l'any que ve amb el conseller 
de Territori i Sostenibilitat, Santi Vila, i la 
ministra de Fomento, Ana Pastor, per ex-
posar el projecte, encara que és el primer 
a reconèixer que es tracta d'una actuació a 
la qual li queden anys i treball per davant.

Volen allargar la Diagonal 
fins a Sant Joan Despí
Hi ha fet avantprojecte on es construiria a banda i banda 
de l’autopista uns vials segregats per a bicicletes i vianants

Durant el mes de desembre, Ferrocarrils 
de la Generalitat de Catalunya posa 
en marxa la campanya “Tria el teu re-

gal de Nadal”, amb la qual ofereix regals als 
usuaris per la compra de targetes T-10.
Ferrocarrils de la Generalitat de Catalun-
ya posa en marxa aquest Nadal la cam-
panya “Tria el teu regal de Nadal”, del 4 
al 31 de desembre, amb la qual oferirà 
regals als clients que comprin targetes 
T-10 a les màquines expenedores de les 
estacions d’FGC. Aquest any, els usuaris 
de les T-10 podran aconseguir entrades 
pel recinte Catalunya en Miniatura de 
Torrelles de Llobregat i pel Teatre Club 
Capitol. La campanya també pretén, a 
més de promocionar l’ús del transport 
públic, motivar als clients a fer ús dels 
productes turístics i conèixer les destina-
cions de muntanya del Grup FGC, amb la 
qual cosa també es regalaran forfets per 
visitar les estacions del Grup.
Així, per la compra de targetes T-10 per 

un import equivalent o superior a 50 € es 
podrà triar un dels següents regals:
1 forfet de dia per esquiar en una de les 
estacions del Grup FGC (La Molina, Vall 
de Núria, Vallter, Espot i Port Ainé)
1 entrada d’adult al parc Catalunya en 
Miniatura i visita al Bosc Animat
1 entrada per a un espectacle del Teatre 
Club Capitol

Els rebuts impresos del pagament de la 
compra de les targetes T-10 s’hauran de bes-
canviar a la botiga d’FGC ubicada al Triangle 
de Barcelona, als Centres d’Atenció al Client 
de Pl. Catalunya i Pl. Espanya, o als agents 
de les estacions de la línia Barcelona-Vallès 
(Pl. Catalunya, Provença, Gràcia, Muntaner, 
Sarrià, Av. Tibidabo, Sant Cugat, Universitat 
Autònoma, Sant Quirze, Sabadell Estació, 
Mira-sol, Rubí i Terrassa Rambla) o de la línia 
Llobregat-Anoia (Pl. Espanya, L’Hospitalet, 
Cornellà, Sant Boi, Martorell Central, Marto-
rell Enllaç, Manresa Alta i Igualada).

L’FGC regala entrades per anar 
a Catalunya en Miniatura
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TECNOLOGIA

La mobilitat al Baix Llobregat arriba via 
aplicacions 2.0 amb clara vocació ciutadana 
Facilitar el dia a dia del ciutadà. Aquesta és la màxima de l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB) amb la 
creació i implantació de les aplicacions per a telèfons mòbils i tauletes, amb sistemes operatius iOs i Android. 
D’una banda, s’ofereix una informació acurada dels diferents serveis de l’ens públic relacionats amb la mobilitat 
i per l’altra, AMB s’integra en una manera de fer acord als nous temps, és a dir, com una smart city 

La primera de les quatre aplicacions que es va posar en marxa el febrer del 2013: 
AMBTempsBus. Una eina concebuda per conèixer la freqüència de pas dels 
autobusos o el temps d’espera d’una determinada línea. Aquest 2014, però, 
l’organisme públic ha perfeccionat l’app amb una segona versió que ha millorat la 
qualitat del producte. A més de conèixer la regularitat de pas i el temps d’espera 
ha afegit localitzador de parades properes a la geolocalització, gràcies al GPS 
tant del mòbil com de la tauleta. És a dir, indica els punts propers a l’ubicació en 
la qual ens trobem en aquell moment. Amb la qual cosa contribueix a trobar el 
camí per arribar al destí desitjat. A més, també es pot fer la cerca per altres vies 
com ara el codi de parada, municipi o adreça. Bona  mostra de la millora que ha 
esdevingut l’aplicació és que diàriament es fan unes 180.000 consultes. Aplega 
informació de totes les línees d’autobusos de l’àrea metropolitana, a més de la 
mateixa Barcelona, i això són fins a una vintena de localitats, tant d’horari diürn 

com nocturn. La satisfacció dels usuaris és bastant generalitzada com es recullen els comentaris a la xarxa que la 
qualifiquen “d’excel·lent”, “útil”, “100% fiable” o “enhorabona per la nova versió”. En aquest sentit, el fet d’assignar a 
les parades escollides com a “Favorites” és una altra de les millores molt celebrades entre els passatgers, ja que la 
informació és instantània, estalviant la cerca prèvia.     

També ha sortit a la llum enguany una altra aplicació destinada al 
ciutadà consumidor del transport públic. L'AMB, per mitjà de l’Institut 
Metropolità del Taxi (IMET), que administra i gestiona els taxis 
d’aquesta zona del territori, es va traduir en l’aparició d'AMB Taxi-
Barcelona. Un nou producte que informa de la durada del trajecte, 
els quilòmetres recorreguts i el preu aproximat de la carrera. La 
seva manera d’ús és molt senzilla, simplement s’ha d’indicar el punt 
de sortida i el d’arribada i l’app ja ho calcula, sempre complint uns 
paràmetres estàndards com són unes condicions normals de trànsit. 
I pel que fa al preu es cenyeix a la tarifa vigent, en aquest cas, a la 
del 2014. Ja compta amb més de 14.000 usuaris que s’han descarregat 
aquesta eina, que igual que AMBTemps Bus és gratuïta i té la seva 
versió web. Així, AMB amb aquestes dues innovacions tecnològiques 
cobreix la mobilitat dels habitants de l’àrea urbana i metropolitana.

Igual que Bicibox, Infoplatges és una 
eina recent, ja que es va estrenar 
aquest estiu en el marc de l’Estiu 
Metropolità 2014.  De totes maneres, 
l’organisme públic segueix treballant 
per perfeccionar les actuals 
aplicacions i ampliar-ne la família 
amb la finalitat de servir i facilitar 
les coses a l’usuari, als consumidors 
de transports i serveis públics. Però 
des d'una clara vocació sostenible i 
contribuint a que els municipis i els 
seus habitants optimitzin al màxim 
els recursos que tenen a l’abast.      

En aquest sentit, l’aposta de l’organisme per fomentar l’ús dels transports públics o en el seu defecte els privats, però que respectin 
el medi ambient com, entre d’altres iniciatives, la promoció de l’ús de les bicicletes elèctriques que l’ens ha subvencionat amb 
250€ als 1.000 primers compradors, ha provocat la creació de Bicibox. No és més que una altra ajuda per conèixer els aparcaments 
segurs per a bicicletes propers a la ubicació en la qual ens trobem i el número de places que hi ha lliures. Bicibox és una xarxa 
d’aparcaments que garanteix la protecció d’aquests vehicles de dues rodes dels particulars i que es troben repartides pels carrers 
de 13 municipis de l’àrea metropolitana de Barcelona, tot i que la bona acollida 
està fent créixer aquest servei. Doncs, aquesta app informa del punt més proper 
per dipositar la bicicleta apuntant la distància, el nom de la parada i l’adreça. A 
més, integra l’elecció de reportar una incidència i que t’estableixi el recorregut 
per arribar a l’aparcament. Des de l’AMB esperen actualitzar aquesta eina i 
optimitzar-la incorporant l’opció de reserva de plaça. Cal tenir en compte que 
està al market des del passat mes de setembre, coincidint amb la Setmana 
Europea de la Mobilitat Sostenible. 

Per últim, l’Àrea Metropolitana de Barcelona en la tasca de facilitar el dia a dia dels 
ciutadans amb informacions detallades dels serveis va posar en funcionament 
Infoplatges. Una aplicació molt completa que reuneix un bon grapat de dades 
molt útils per a la gent, especialment pels banyistes. Reuneix l’estat de 39 
platges metropolitanes de vuit municipis, complementat amb la localització de 
cadascuna, la climatologia en temps real i el pronòstic per les hores posteriors, 
transports públics que hi arribin (en aquest cas és pot aprofitar l’app AMBTemps 
Bus i així es pot estalviar molt de temps), accessibilitat, activitats, programes del 
dia com ara una competició de caire esportiu o d’oci i serveis de primers auxilis, 
entre d’altres. També és interactiu, ja que els usuaris poden informar de qualsevol incidència que detectin a la platja, simplement 
amb una acció tan fàcil com fer una fotografia amb el mòbil o la tauleta i s’envia directament al Serveis Tècnics de l’AMB. 
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

REGALO
En todos los aires acondicionados

Promoción válida  
a restar del precio indicado en nuestra web

DESCUENTO DE 100€

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1089€

30€/Mes
Pago al contado

990€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

C/Vistalegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53
FRENTE MERCADO MARSANS

¡Oferta!
38 Aniversario

Boutique Bely

Siempre encantados de asesorarte. 
Bely: Carmen Tenorio Gómez

Visita nuestra página de Facebook / Boutique Bely
Y verás las novedades que ponemos cada semana. Todos 
los viernes publicamos looks de mañana,tarde y noche.
Ademas irás viendo las ofertas y descuentos antes que nadie

Gracias por seguir confiando en BELY 
después de tantos años!!!

C
o

m
p r a 4 p r e n d
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Y

p

a g a  s o l o

 3

Puedes hacer la compra de 4 
prendas sola o acompañada por 
una amiga o familiar,  y así tener 
el regalo de la prenda GRATIS.

Llévate 4 prendas y 
paga solo 3. Gratis la de 
menor importe

TECNOLOGIA
S’inaugura la primera incubadora 
de l’Estat a Castelldefels
Destinada a empreses de tecnologies de l’Espai i està 
ubicada a l’edifici RDIT del Campus universitari de la UPC

Castelldefels ha estat el 
centre d’interès econò-
mic i tecnològic nacio-

nal. S’ha celebrat la inaugu-
ració oficial de la incubadora 
d'empreses que utilitzen 
tecnologies de l'espai ubi-
cada a l'edifici RDIT, al cam-
pus universitari de la UPC. 
Es tracta del primer Business 
Incubation Centre (BIC) que 
l'Agència Espacial Europea 
(ESA) obre a Espanya i se 
suma a la xarxa de deu es-
pais més distribuïts a dife-
rents països europeus com 
ara Holanda, Anglaterra, 
França, Alemanya, Bèlgica o 
Itàlia. Aquests espais acullen 
actualment unes 90 empre-
ses l'any i, fins al dia d'avui, 
han facilitat la creació de 
més de 250 start-ups tecno-
lògiques a Europa.

La nova instal·lació ocupa un 
espai de 1.000 metres qua-
drats distribuïts en zones 
comuns per a les empreses 
instal·lades, un espai de cowor-
king amb 6 punts de treball i 
nou mòduls d'entre 30 i 100 

metres quadrats. Aquest nou 
espai s'adreça a empreses de 
recent creació amb menys de 
cinc anys d'activitat que basin 
el seu negoci en l'ús de siste-
mes o tecnologies espacials 
per desenvolupar productes, 
serveis o aplicacions a altres 
sectors. Es preveu acollir-hi, 
des d'ara fins al 2018, al vol-
tant de 40 startups.

Ha estat fruit de l’esforç 
d’ajuntaments (Castellde-
fels, Barcelona, Gavà, Vilade-
cans, Sant Boi i el Prat de 
Llobregat), Consell Comar-
cal del Baix Llobregat, Àrea 
Metropolitana de Barcelona, 
Diputació i la mateixa Uni-
versitat Politècnica (UPC).

Durant l’acte d’inauguració, 
Manuel Reyes, alcalde de 
Castelldefels, ha dit que“quan 
les diferents administracions 
treballem unides, buscant el 
bé comú de la ciutadania i 
apostant per projectes inno-
vadors que marquen la di-
ferència amb altres territoris, 
les coses surten bé. És impor-
tantíssim, en aquests temps 
de dificultats econòmiques, 
apostar per la tecnologia i la 
innovació, i que 40 empre-
ses d'aquest sector s'instal·lin 
precisament a Castelldefels 
generant també nous llocs de 
treball. Avui, aquest nou pro-
jecte torna a situar Castellde-
fels al mapa mundial de la re-
cerca científica i tecnològica”.
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/ALBERT HERNÀNDEZ

A un grapat de quilò-
metres de l’aeroport 
del Prat, amb el so-

roll constant del pas dels 
avions, a la frontera entre el 
Prat de Llobregat i la Zona 
Franca de Barcelona, hi ha 
instal·lat un assentament 
de set persones sense sos-
tre. Són habitacles cons-
truïts amb cartons, fustes 
i deixalla que han trobat i 
així és com intenten viure o 
sobreviure des de ja fa anys. 
El més veterà duu 14 anys i 
“ja no espero cap ajuda de 
ningú”, etziba, mentre que 
un altre es queixa, “això no 
és normal. No ens poden 
deixar abandonats aquí. 
Clar! Com que ens trobem 
en territori de ningú”. I és 
que la ubicació està a la 
llera del Riu Llobregat, en 
el seu tram final, però a la 
banda barcelonina, amb la 
qual cosa des de la població 
baixllobregatina s’exculpen 
i traslladen les responsa-
bilitats als Serveis Socials 
de la ciutat comtal. Aquest 
organisme assegura que 
“no tenien coneixement” 
de l’existència d’aquest grup 

de persones i ho justifiquen, 
“es troben en una àrea indus-
trial, sense cases. És a dir, no 
és una zona urbana”, enca-
ra que “fa tres setmanes els 
vam visitar, per prestar-los 
ajuda i iniciar un seguiment”. 
No obstant això, Francisco 
Javier Cano, que fa sis anys 
que viu en aquest assenta-
ment, assegura que “aquí no 
ha vingut ningú” i reclama un 
tracte humà, “si això ho veiés 
algú amb poder no perme-

tria que passés, perquè és 
vergonyós”. Des de Serveis 
Socials sostenen que no els 
han demanat “res” i que les 
actuacions futures estan en 
mans d’especialistes i educa-
dors que en faran un segui-
ment, però no poden actuar 
“perquè és una propietat 
privada”. El territori pertany a 
Aigües de Barcelona.
Aquesta gent trampeja com 
pot per sobretot menjar i 
tenir aigua. “Ens espavilem 

com podem”, assenyala el 
més longeu al campament 
i explica, “l’aigua l’agafem 
de la font i d’alguna mane-
ra podem comprar quel-
com de menjar”, encara que 
també tenen muntat una 
petita xarxa de cultiu propi 
d’hortalisses i fruita. Unes 
angúnies alimentàries que 
contrasten per l’entorn en el 
qual es troben, ja que tenen 
com a veïns el Mercabarna. 
“Aquí fa molt fred. La brisa 

es cola per tot arreu”, des-
criu Francisco Javier mentre 

indica els forats de casa seva 
pels quals es filtra l’aire.   

La fauna devorada 
pels animals

El descobriment d’aquest as-
sentament ha arribat gràcies 
a les denúncies que els passe-
jants de la zona han fet a Les 
Agulles – Ecologistes en Acció 
del Baix Llobregat i el Garraf i 
és que amb ells hi viuen gos-
sos i gats. Uns animals que, 
com comuniquen des de 
l’entitat, han provocat, pel sim-
ple esperit de supervivència, 
la pèrdua de fauna protegida 
al Delta del Llobregat, regula-
da per legislacions europees, 
espanyoles i catalana. “Espe-
cialment ocells com ara ànecs 
i fotges”, detalla Jaume Grau, 
membre de l’organització, i 
considera que l’acció “depre-
dadora” atempta contra un 
entorn ja prou castigat i “hos-
til” pel fet de la seva ubicació. 

Els integrants de l’assentament 
sostenen que els canins que 
tenien “se’ls van endur”, enca-
ra que lladrucs se n’escolten 
de tant en tant. L’Oficina de 
Protecció dels Animals de 
Barcelona (OPAB) confirmen 
que se’n van emportar quatre 
“d’abandonats que vam tro-
bar per la zona” i apunten que 
hi havia també “una caseta 
amb animals a dins, però que 
aquests ja tenien propietaris i 
ja haurien d’estar amb ells”. A 
més, informen, que han de-
tectat una colònia de felins, 
la qual estan intentant captar 
amb el moviment del punt 
d’aliment. Des del Departa-
ment d’Agricultura Ramaderia, 
Pesca, Alimentació i Medi Na-
tural, en canvi, afirmen que no 
tenen “constància” d’aquests 
animals, per tant, tampoc de 
les conseqüències que han 
comportat a la fauna local, tot 
i, com indiquen, haver enviat 
un equip a inspeccionar l’àrea.

Tot plegat posa de manifest 
la manca de voluntat per 
actuar i la inacció entre di-
ferents administracions i és 
que com apunta l’ecologista 
és “el pati del darrere de Bar-
celona, no interessa”. 

REPORTATGE

El pati del darrere de Barcelona, no interessa
Descobert un assentament de gent sense sostre en condicions infraumanes amb animals 
que devoren les espècies protegides de la  desembocadura del riu Llobregat 

“si això ho veiés 
algú amb poder no 

permetria que passés, 
perquè és vergonyós”

Din A5 / 150€
Din A6 / 100€

Alargados / 120€
Dípticos - Trípticos / 195€

5.000 - Flyers / Folletos / Octavillas
Desde: 

t./ 615 873 344
¡Presupuestos 

sin compromiso 
con una simple llamada!

Papel Couché de 115 grs. Impreso a todo color
Diseño e I.V.A. - No incluido en el precio

Creación de Webs

Campañas Adwords

Alojamiento

Diseño Gráfico

Maquetación

SEO/SEM
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/MARÇAL FONTANALS

En la última asamblea de 
socios, los directivos de las 
diferentes áreas del club se 
encargaron de explicar a los 
socios la tarea que se había 
hecho bajo su responsabili-
dad durante la temporada. 
El único que no lo hizo fue el 
vicepresidente económico 
del club, José Antonio Cruz. 
Andrés Manzano lo sustitu-
yó. ¿Qué le parece?

Desconozco los motivos de 
la no comparecencia del Sr. 
Cruz, pero aunque estuviera 
presente tampoco sería él el 
que dijera nada. Me parece 
que el actual Director General, 
Andrés Manzano, que tam-
bién hace funciones de pre-
sidente, ahora sabe mucho 
de la parte económica de la 
UE Cornellà. Durante mi pre-
sidencia sólo se preocupó de 
cobrar y del área deportiva, 
y nunca se preocupó de los 
números de la entidad. Hasta 
que dejé mi responsabilidad, 
lo que mejor sabía hacer este 
señor y Alejandro Talavera, el 
actual presidente, era cobrar. 
Ahora se ve que se mueven 
por otros valores. Un día espe-
ro que nos los cuenten. 

“Durante mi presidencia estába-
mos exentos, como el 95% de las en-
tidades, de hacer la declaración de 
IVA y todo tipo de impuestos, ya que 
éramos un club sin ánimo de lucro"

Los actuales gestores, y 
más concretamente su Di-
rector General, acusan a 
la anterior junta directiva 
de mala gestión económi-
ca durante las últimas tres 
temporadas que usted pre-
sidió la entidad. ¿Qué tiene 
que decir al respecto?

Durante mi mandato, la UE 
Cornellà, al igual que el 95% 
de las entidades deportivas 
sin ánimo de lucro estaban 
exentas de declaración de IVA 
y todo tipo de impuestos. Sí 
es verdad que en los últimos 
años Hacienda hizo actua-
ciones en algunos clubes y 
levantó actas con deudas mi-
llonarias (caso del Santboià, El 
Prat o L'Hospitalet). No fue el 
caso de la UE Cornellà. Pero si 
hubiéramos tenido que hacer 
declaraciones y liquidaciones 
de IVA, solamente debían ser 
los últimos dos años por la 
salida de jugadores de la UE 
Cornellà a equipos profesio-
nales. En todo caso deberían 
hacerse las liquidaciones en 
años vencidos y que corres-
ponderían a enero de 2013.

Pero usted facturaba IVA ...

La UE Cornellà por diferentes 
convenios por exigencias con 
otros clubes nos obligaban a 
hacer facturas con IVA, al tratar-
se de cantidades importantes 
era evidente que había que 
hacer liquidaciones. Para ello 
se contrató a una empresa es-
pecializada en septiembre de 
2012 que actualizaría, moderni-
zaría y auditaría el club, pero fue 
prácticamente imposible por la 
falta de documentación ya que 

que mi principal función no era 
custodiar aunque ahora quieran 
hacerme responsable. Supon-
go que el señor Manzano y el 
señor Cruz cuando se refieren 
a liquidaciones o actos con Ha-
cienda me gustaría saber qué 
facturas y conceptos estamos 
hablando no sea que algunas 
de estas facturas no correspon-
dan a la actividad habitual del 
club y de la que tanto tenían 
que decir estos dos señores.

"El actual vicepresidente econó-
mico, José Antonio Cruz, era el ad-
ministrador bajo mi presidencia y, 
por tanto, debía saber mejor que 
yo si había acumulación de IVA. Él 
era responsable de las cuentas y 
los balances por lo que lo que era la 
persona que me tenía que notificar 
si se debía de pagar o no"

"Durante todos los años de presiden-
te ni la Seguridad Social ni Hacienda 
levantó ningún acta a diferencia de 
otros clubes. Quizás la multa que 
dice la actual junta directiva se refie-
re al IRPF o IVA que nunca pagaron 
en facturas de dudosa procedencia"

¿Así que usted no tiene cons-
tancia de ningún tipo de 
notificación de Hacienda o 
de la Seguridad Social como 
sí ocurrió en el Santboià, El 
Prat o L'Hospitalet?

En efecto. No tengo constan-
cia de acta ni de la Seguridad 
Social ni de Hacienda. Mientras 
que yo fui presidente, ninguno 
de los dos levantó un acta por 
irregularidades contables a di-
ferencia de los clubes que usted 
menciona y que, de momento, 
la administración está siendo to-
lerante. Quizás, la junta directiva 
actual se refiere al IRPF o IVA que 
pagaron en facturas de dudosa 
procedència. Otra cosa es si ellos 

fueron a Hacienda o a la Seguri-
dad Social para regularizar la 
situación. Y yo me pregunto, si 
fueron a ponerse al día ¿con qué 
papeles o facturas justificaron 
estas irregularidades si estos 
documentos no los tenían por-
que, como dicen ellos, me los 
había llevado? ¿Cómo justifican 
la deuda que tiene el club, como 
aportan la deuda y documen-
tación para esto?, si no había 
papeles ¿qué se le enseñan a 
Hacienda?. Si había hecho algo 
malo nadie me dijo nada. Vuel-
vo a repetir, presidía una entidad 
deportiva sin ánimo de lucro. 
Para los actuales mandatarios 
del club hablar de ‘sin ánimo de 
lucro’ es hablar de poesia a un 
inspector de hacienda. Eso sí, mi 
junta directiva presentaba los 
balances a los socios y al ayun-
tamiento para las subvenciones 
anuales. Y hubo una etapa que 
a través del Bingo me obligaban 
a presentarlo en Gobernación, 
pero después ya no fue necesa-
rio. Incluso lo presentamos a la 
Federación Catalana de Fútbol.

"Cuando dejé el club se debía 
cobrar 1.400.000 euros más el IVA 
del traspaso de Jordi Alba al Barça. 
No entiendo la forma de contar de 
esta nueva junta directiva cuando 
dice que dejé un déficit. Espero que 
cuando se vayan dejen la entidad 
como la dejé yo, sin deudas y con 
superávit"

¿Cuándo tuvo que dejar la 
presidencia, el club estaba 
saneado económicamente?

Nosotros pagamos los últimos 
meses en todo el mundo a pesar 
de que los actuales gestores hi-
cieron lo imposible para darnos 
datos erróneos, que finalmente 
se pudieron solucionar. Se de-

bían dinero pero también nos 
debían. Yo recuerdo antes de 
partir que se debía unos 24.000 
euros de obras en el campo, 
aún impagadas, y a un abogado 
que realizó las gestiones jurí-
dicas por el cobro por parte de 
la deuda que tenía el Valencia 
con nosotros. En contrapartida, 
la entidad tenía que cobrar dos 
mensualidades de bar, dos del 
bingo, unos 15.000 euros de una 
empresa municipal, entre otros. 
Había 20.000 euros en la cuenta 
corriente. Además, no hay que 
olvidar, que teníamos consoli-
dado el pago de 1.400.000 euros 
más el IVA del traspaso de Jordi 
Alba en el Barça y sólo tenía que 
llegar al acuerdo de la forma de 
pago y los importes. Así pues, no 
entiendo la forma de contar de 
esta nueva junta directiva. Espe-
ro que cuando se vayan dejen la 
UE Cornellà como la dejé yo, sin 
deudas y con superávit.

"A Andrés Manzano se le reclamó la 
suma de 33.362 euros sin justificar 
después de una revisión de la 
contabilidad en concepto de gestiones 
que no habían sido encargadas o 
reconocidas para la UE Cornellà, y que 
yo sepa no ha devuelto"

"Me consta que se hicieron cheques 
al portador por valor de menos de 
3.000 euros, firmados por el sr. Mas 
y el sr. José Antonio Cruz y recibidos 
por Andrés Manzano en concepto de 
comisiones, además del sueldo que 
tenía por su trabajo en el club"

¿Con el actual Director Ge-
neral de la UE Cornellà, 
Andrés Manzano, tenía con 
usted algún tipo de acuerdo 
para cobrar alguna comi-
sión por sus servicios en el 
traspaso de jugadores ade-
más del sueldo que tenía?

Algunos directivos de antes 
y que actualmente siguen 
teniendo cargos de respon-
sabilidad dicen que el Sr. 
Manzano tenía un conve-
nio o acuerdo para cobrar 
comisiones. Y si él dice que 
tiene un documento pues 
muy bien, que lo saque y 
confirme que yo le autoricé 
y se aprobó a través de la 
asamblea de socios. Eso sí, el 
señor Manzano me hizo una 
propuesta, a través de un 
contrato que me hizo llegar 
a mi despacho, donde quería 
cobrar un 10% de comisión 
sobre los traspasos de juga-
dores, pero ni yo ni mi jun-
ta directiva se lo firmamos 
nunca. De hecho, anteriores 
y actuales directivos de la UE 
Cornellà me comunicaron 
que había que pagarle comi-
siones pero me negué por lo 
que nunca le di el visto bue-
no a ningún pago del 10%.

Lo que sí te puedo decir es 
que me consta que se hicie-
ron cheques al portador, sin 
mi conocimiento, por valor 
de menos de 3.000 euros, 
firmados por el sr. Mas y el sr. 
José Antonio Cruz y cobrados 
por Andrés Manzano en con-
cepto de comisiones, además 
de la prestación económica 
fija como Director Deportivo 
y de la Escuela. Los conceptos 

eran de un 10% de traspasos 
donde no aparece la firma 
del presidente, ya que nunca 
autoricé el pago. Pienso que 
deben ser los socios los que 
deben preguntar a estas dos 
personas por qué firmaron 
los cheques. De momento, 
yo estoy demandado y ellos 
continúan firmando cheques. 
En todo caso, durante mi pre-
sidencia, sólo concedí pre-
mios por objetivos como por 
ejemplo por ascensos. Cabe 
destacar también que el 30 
de noviembre de 2012, la jun-
ta directiva que presidía en 
ese momento Amador More-
no reclamó al sr. Andrés Man-
zano la suma de 33.362 euros 
sin justificar después de una 
revisión de la contabilidad en 
concepto de gestiones que 
no habían sido encargadas o 
reconocidas para la UE Cor-
nellà. Unas cantidades que yo 
sepa hasta diciembre de ese 
año (elecciones a la presidèn-
cia) no había vuelto.  

"Es cierto que algún directivo 
cobraba una compensación por 
gastos, pero resulta que después 
me enteré que era más del doble. 
Me dijeron que el actual Director 
Deportivo les había aumentado 
y no sé quién era este señor para 
tomar estas decisiones sin consultar 
a la junta directiva"

¿Tiene constancia de que 
sus antiguos directivos, que 
siguen formando parte del 
club, cobraran un sueldo en-
cubierto a sus espaldas?

Cuando yo era presidente, la 
precariedad económica no 
me permitió hacer proyectos 
importantes porque nos cos-
taba mucho hacer frente a los 
gastos que había. Y resulta 
muy curioso que a la gente 
que no podíamos pagarla 
-los directivos no pueden 
cobrar- tuve  conocimiento 
posteriormente de que es-
taban cobrando a mis espal-
das (unos cuantos directivos) 
unas cantidades que no se si 
declararon a Hacienda. Ahora 
que son tan pulcros a la hora 
de desviar la responsabilidad 
a personas que ya no están 
en la junta directiva, se les de-
bería preguntar si declararon 
lo que cobraron, como por 
ejemplo Alejandro Talavera 
en su etapa como futbolista. 
Es cierto que algún directivo 
recibía una compensación 
por gastos, pero resulta que 
después me enteré que era 
más del doble. Según ellos 
porque el señor Manzano 

les había aumentado. No sé 
quién era este señor para 
tomar estas decisiones sin 
consultar a la junta direc-
tiva, aunque el último año 
se las tomaba todas. Quizás 
ahora, en un ataque de hon-
radez, han decidido pagar la 
cantidad con Hacienda, pero 
deberían de recordar que al-
gunos pusieron demandas 
por despido contra el club y 
algunos directivos -no de su 
cuerda- millonarias.

"La consolidación del fútbol 
base de la entidad fue fruto del 
esfuerzo de mucha gente, sin 
exigir nada a cambio, y antes 
de que aparecieran Alejandro 
Talavera y Andrés Manzano "

Por otra parte, en la 
asamblea de socios también 
se habló de la consolidación 
del fútbol base como uno de 
los mejores de Catalunya. 
¿Qué tiene que decir sobre 
la afirmación del presidente 
Alejandro Talavera?

Durante la intervención de Andrés Manzano, en la última asamblea de socios de la UE Cornellà, el actual Director General acusó a 
la anterior junta directiva, presidida por José Gálvez, de una mala gestión económica. Manzano explicó que no se regularizó el IVA 
y el Impuesto de Sociedades de las temporadas 2009-10, 2010-11 y 2011-12. Como consecuencia, según afirmó Manzano, el club 
deberá pagar una sanción a Hacienda, el pago de sus intereses así como el Impuesto de Sociedades.

En respuesta, el ex presidente de la UE Cornellà y máximo responsable entonces del club verde ha concedido una entrevista 
en exclusiva a La Premsa del Baix para hablar de todo lo que se dijo en el comunicado de prensa que envió la entidad a nuestra 
redacción acerca de la última asamblea de socios.

Ante todo me gustaría decir que "a la historia le cuesta mucho trabajo descubrir la verdad porque la envidia y la corrupción 
la pervierten y la desfiguran. Los nuevos “saduceos y fariseos" del nuevo Cornellà son ingeniosos para injuriar a los demás. 
Continuamente pretenden ser los únicos y verdaderos gestores de la UE Cornellà, convirtiendo la confusión y la mentira en un 
salvavidas que tiende a confundir y a minimizar el pasado. Alguien dijo: cuanto más atrás mires más adelante podrás ver. Querer 
cambiar la realidad, por mucho que se quiera es impossible. Cuando un termómetro marca diez bajo cero, por mucho abrigo que te 
quieras poner el termómetro seguirá marcando la misma temperatura. Como si la virtud ajena fuera un reproche a nuestros delitos”. 

José Gálvez: "Andrés Manzano cobró, sin mi conocimiento, comisiones con cheques al portador"
El ex presidente de la Unió Esportiva Cornellà rompe su silencio de dos años para defenderse de las acusaciones del Director General de la UE Cornellà en la última asamblea de socios

Precisamente, el actual 
vicepresidente econó-
mico de la actual junta 
directiva, José Antonio 
Cruz, fue su directivo 
responsable económi-
co y el hombre de con-
fianza de las finanzas 
cuando usted presidía 
el club. Además, otros 
dos directivos actuales 
de la entidad, Tomás 
Mas y Gaspar Pedre-
rol, también formaban 
parte de la anterior 
junta directiva. ¿Le co-
municaron que había 
que hacer algún pago o 
regularización del IVA?

Efectivamente, la persona 
que en teoría lleva actual-
mente la contabilidad del 
club era el mismo que lo 
hacía en mi junta direc-
tiva, el sr. José Antonio 
Cruz. Era el administrador 
bajo mi presidencia. El sr. 
Mas era vicepresidente, 
y el sr. Gaspar ejercía de 
directivo. Yo actuaba de 
presidente y la respon-
sabilidad de hacer las 

cuentas y balances de la 
temporada era del admi-
nistrador y, por tanto, el 
responsable de notificar 
si se tenía que pagar o no 
IVA. Si durante los últimos 
años no se realizó es por-
que se consideró que no 
había que hacerlo. Vuel-
vo a repetir, estábamos 
exentos de IVA. Y hacien-
do números pienso que 
podríamos haber recu-
perado incluso dinero si 
hubiéramos declarado 
el IVA. También hay que 
puntualizar que en mi úl-
tima etapa, se incrementó 
el movimiento de dinero 
con IVA por traspasos de 
jugadores y era normal 
que se pagara, pero a mí 
nunca me lo notificaron. 
La actual junta directiva 
tiene una ventaja, ya que 
tienen dinero suficiente 
para hacer frente al IVA. En 
definitiva, la persona que 
llevaba la administración 
sabía mejor que yo cuál 
era la acumulación de IVA. 
Era el que se cuidaba de 
emitir las facturas, enviar-
las, cobrarlas y pagar. 
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Este señor, que no conozco 
su papel real en la entidad, 
mucho antes de que apare-
ciera en el club, siempre co-
brando, ya existía el fútbol 
base y las categorías actua-
les. De este fútbol base, de lo 
que él está tan orgulloso, le 
recuerdo que su principal ac-
tividad fue acompañar a un 
entrenador en el último año 
y estar a la espera para pasar 
a la "reserva activa" porque 
el verdadero jefe dispusiera 
de él para otras misiones, 
como la que ocupa ahora.

En la historia de la UE Corne-
llà hay muchas personas, que 
están en silencio, que aporta-
ron con su esfuerzo mucho al 
club y la mayoría de ellos sin 
exigir nada a cambio. Parale-
lamente al fútbol base, con 
la anterior junta directiva, es-
tuvo a punto de desaparecer 
en el año 87-88 y, además, se 
inició un proceso en el primer 
equipo con Paco Pérez, Anto-
nio Muñoz, Quique Perez Ca-

bedo y Calderé que aporta-
ron mucho. Fue este último, 
el que relanzó el club subien-
do a Tercera División y jugan-
do la promoción de ascenso 
a Segunda División B que por 
verdadera mala suerte y otras 
circunstancias que mandata-
rios actuales saben, y mejor 
que no hable el Sr. Calderé, 
no se subió. Paralelamente a 
esto, los juveniles ya jugaban 
en la Liga Nacional y poste-
riormente en División de Ho-
nor. Los cadetes acababan de 
subir a máximas categorías 
igual que los alevines y resto 
de equipos federados, con 
el Sr. Cholo, y siendo direc-
tor deportivo de los equipos 
federados Julián Fernández. 
La Escuela seguía cumplien-
do su papel socio-deportivo 
conjugando Juegos Escolares 
con el fútbol competición.

Todos ayudaron, siendo muy 
importante la colocación de 
césped artificial de última 
generación para el alcalde 

de entonces, Sr. Montilla, 
que significó consolidar la 
imagen de calidad y mejores 
servicios para todos los 
deportistas del club. Las 
nuevas categorías y niveles 
de los clubes sirvieron para 
cumplir el objetivo máximo: 
que el fútbol base sirviera 
para aportar jugadores al 
primer equipo, como así fue 
en los últimos dos años.

Si embargo, y parafraseando 
a don Antonio Lebrijas "Elio" 
(1444/1528), humanista es-
pañol, decía en su reflexión: 
"mucho me debo a mi club, 
pero más me debe él a mi. 
Él me dio una forma de vida 
y la posibilidad de hacer co-
sas por los demás, pero yo 
también ayudé a la no des-
aparición de una entidad a 
punto de hacerlo, a conso-
lidar la Escuela de Fútbol,   
hacerla querida respetada y 
admirada por todos y hacer 
de ello un club mejor, serio 
y prestigioso. Espero que 
ellos con su gran capacidad 
de hacer las cosas muy bien, 
como mínimo la mejoren".

"El presidente Alejandro Talavera 
mintió ante el juez cuando afirmó 
que la gestión de la operación 
de Jordi Alba fue con la directiva 
actual. El contrato con el Valencia 
FC se firmó en mayo de 2007 cuando 
yo era presidente "

Por otra parte, el actual pre-
sidente, Alejandro Talavera, 
afirmó ante el juez que la 
venta de Jordi Alba del FC 
Barcelona supuso un bene-
ficio al club de un 10% del 
traspaso (1.400.000 euros) 
y que el operación se hizo 
con la nueva junta directiva. 
¿Qué tiene que decir?

Pues que miente, nada nuevo 
en su estilo, ya que el acuer-
do con el Valencia se firmó en 
mayo de 2007 cuando era yo 
presidente. La gestión se hizo 
con la anterior junta direc-
tiva. El señor Talavera no ha 
estado nada acertado en su 
afirmación. Además, en 2012 
se reclamó al Valencia CF el 
cobro. El mandato para recla-
mar al Valencia la menciona-
da cantidad la hizo la anterior 
junta directiva y, además, no 
se ha pagado al profesional 
para estar en proceso judi-
cial. El señor Talavera debería 
moderar su euforia, que deje 
de ser hooligan de la gestión 
que han hecho otros y ser 
prudente porque esto po-
dría llevar a falso testimonio, 
cosa que no me gustaría. Se 
ve que le cuesta mucho ra-
zonar y pensar. Alguién dijo 
estudiar sin pensar es inútil y 
pensar sin saber es peligroso.

En la última asamblea 
también se dio a conocer 
cambios en la asignación 
de socios de honor ...

Cada uno dirige como quie-
re una entidad deportiva, 
pero bajo mi presidencia 
consideré que los socios de 
honor se les designaba por 
los méritos que habían he-
cho. Por ejemplo, el ex pre-

sidente de la Generalidad 
de Catalunya, José Montilla, 
que siempre había pagado 
el carné, contribuyó a que 
la entidad fuera la pionera 
de la instalación de un in-
novador césped artificial. 
Además, el actual teniente 
alcalde y siendo concejal de 
deportes, Antonio Martínez 
Flor, evitó la desaparición 

de la UE Cornellà con la 
formación de la Escuela de 
Fútbol. También hizo mucho 
por el club ayudándonos a 
buscar patrocinadores en 
un momento difícil para 
nosotros. Por otro lado, 
entendí que el señor Pere 
Parés, que estuvo a punto 
de irse a la ruina avalando 
unas letras, debía ser socio 
de honor de la UE Cornellà. 
Y los hermanos Gálvez Gil 
contribuyeron con 30.000 
euros anuales y, por tanto, 
era de recibo darles el car-
né honorífico. Mientras, el 
Sr. Évole entendimos que 
era de recibo que fuera so-
cio de honor por haber sido 
pionero como deportista de 
la Escuela de Fútbol y por su 
fama actual. Curiosamente 
todos ellos se intentó que 
no votaran en las últimas 
elecciones presidenciales. Y 
cuando pregunten si alguno 
de los Estopa fue jugador 

de la UE Cornellà deberían 
estar un poco mejor infor-
mados, de cuando jugó, en 
qué categoría y cuál era el 
nombre de los dos herma-
nos porque de lo contrario 
hacen el ridículo.

Por otra parte, me parece 
muy correcto que Francisco 
Garrigós sea el socio nú-
mero 1, pero esto no ocu-

rre con la señora Margarita 
Vidal Saladrigas, madre del 
actual vicepresidente del 
club, Tomás Más. Tiene el 
número que le corresponde 
al padre de Mas y su mari-
do, que nos dejó hace unos 
años, y desconozco por qué. 
La directiva debería dar las 
explicaciones oportunas. 
Cuando las cosas no son lo 
que son debería hacerse 
con más prudencia.

"Antonio Balmón no ha hecho 
méritos para ser socio de honor 
del club, ya que nunca ha pagado 
el carné y sólo vino tres medios 
partidos cuando fui presidente. 
No como ahora que va a menudo 
en el campo. Espero que ahora 
pague las cuotas"

¿Qué le parece que el alcal-
de de Cornellà, Antonio Bal-
món, sea Socio de Honor?

Yo pensaba que la designa-
ción de socios de honor era 
por méritos, y que yo sepa 

el señor Balmón nunca ha 
pagado el carné ni ha hecho 
méritos para serlo. Siendo 
alcalde de Cornellà en el 
campo de la Vía Férrea, sólo 
vino tres medios partidos, y 
veo que ahora va a menudo 
en el campo. Quizás es por 
eso. De todas formas, estoy 
feliz que vaya más habitual-
mente a ver el equipo y los 
apoye. Espero que el hecho 
de que sea socio de honor 
significa que ahora paga la 
cuota como los demás.

"En las pasadas elecciones a la 
presidencia deberíamos averiguar 
el papel de algunas personas con 
responsabilidad política en el 
Ayuntamiento que con su silencio 
se debería calificar con una palabra 
jurídica que no voy a decir "

"El jefe de prensa del club, Javier 
Merino, haría bien respetar a 
aquellos que lo defendieron de 
las personas que ahora están en 
la directiva y que quisieron prohi-
birle entrar en el campo"

Por cierto, ¿Qué opinión 
tiene de que la UE Corne-
llà vetara a nuestro medio 
de comunicación no facili-
tando el acceso al campo 
del RCD Espanyol para 
realizar nuestra labor in-
formativa con motivo de 
la Copa del Rey?

Muy desafortunado y estoy 
en la misma línea de todos 
los partidos políticos locales 
que respondieron critican-
do el hecho. Bajo mi presi-
dencia esto nunca ocurrió. 
De hecho, el jefe de prensa 
que hay actualmente, el sr. 
Javier Merino, haría bien te-
ner un poco de memoria y 
respetar a las personas que 
lo defendieron, como yo, 
cuando precisamente los 
que hay ahora en la directi-
va quisieron prohibirle en-
trar al campo para transmitir 
los partidos por radio, sobre 
todo, en la etapa de Quique 
Pérez Cabedo. También tuvo 
un triste incidente en el Prat 
donde aficionados locales 
lo querían agredir y salí en 
su defensa. Además, como 
presidente nunca le prohibí 
subirse al autocar para des-
plazarse con el equipo. De 
hecho, nunca entendí el pa-
pel de este señor, que vive 
en Gavà, qué papel tenía en 
Ràdio Cornellà y actualmen-
te no entiendo qué papel 
tiene en la UE Cornella. El 
refrán dice "dime quien te 
llevó y te diré quién eres".

También corre por ahí, otro 
personaje también exporta-
do de Gavà, sindicalista aspi-
rante a político de izquierdas 
que debería preocuparse 
mucho y ser sensible con los 
niños que no pueden pagar 
y el uso que hacen de las 
instalaciones municipales a 
precios inalcanzables para 
muchos en estos tiempos 
de crisi en lugar de hacer de 
embajador de santos en los 
diferentes organismos ofi-
ciales y no oficiales.

Durante la intervención de Andrés Manzano, en la última asamblea de socios de la UE Cornellà, el actual Director General acusó a 
la anterior junta directiva, presidida por José Gálvez, de una mala gestión económica. Manzano explicó que no se regularizó el IVA 
y el Impuesto de Sociedades de las temporadas 2009-10, 2010-11 y 2011-12. Como consecuencia, según afirmó Manzano, el club 
deberá pagar una sanción a Hacienda, el pago de sus intereses así como el Impuesto de Sociedades.

En respuesta, el ex presidente de la UE Cornellà y máximo responsable entonces del club verde ha concedido una entrevista 
en exclusiva a La Premsa del Baix para hablar de todo lo que se dijo en el comunicado de prensa que envió la entidad a nuestra 
redacción acerca de la última asamblea de socios.

Ante todo me gustaría decir que "a la historia le cuesta mucho trabajo descubrir la verdad porque la envidia y la corrupción 
la pervierten y la desfiguran. Los nuevos “saduceos y fariseos" del nuevo Cornellà son ingeniosos para injuriar a los demás. 
Continuamente pretenden ser los únicos y verdaderos gestores de la UE Cornellà, convirtiendo la confusión y la mentira en un 
salvavidas que tiende a confundir y a minimizar el pasado. Alguien dijo: cuanto más atrás mires más adelante podrás ver. Querer 
cambiar la realidad, por mucho que se quiera es impossible. Cuando un termómetro marca diez bajo cero, por mucho abrigo que te 
quieras poner el termómetro seguirá marcando la misma temperatura. Como si la virtud ajena fuera un reproche a nuestros delitos”. 

José Gálvez: "Andrés Manzano cobró, sin mi conocimiento, comisiones con cheques al portador"
El ex presidente de la Unió Esportiva Cornellà rompe su silencio de dos años para defenderse de las acusaciones del Director General de la UE Cornellà en la última asamblea de socios

A pesar de que ya 
hace dos años que se 
celebraron las polé-
micas elecciones a la 
presidencia, aunque 
se mantiene una dura 
lucha en los juzgados 
con la actual junta di-
rectiva. ¿En qué punto 
están las demandas?

Ellos han puesto suyas 
y yo he puesto las mías. 
Uno no es culpable 
hasta que el juez diga 
lo contrario. Esto les ha 
ido muy bien, ya que los 
gastos que tienen las 
paga el club y las mías 
me las pago yo. Lo que 
te puedo decir es que 
si hubiera continuado 
de presidente les habría 
puesto muchas más que 
ellos me han puesto.

Referente a las eleccio-
nes pasadas habrá mu-
cho tiempo de hablar 
de ellas, pero sí tengo 
que decir que mi candi-
datura ni pinchó ruedas 
ni se dedicó a amenazar 
a gente como por ejem-
plo se hizo con mi hijo. 
Deberíamos averiguar 
el papel que jugaron 
algunas personas con 
responsabilidad políti-
ca en el Ayuntamiento 
de Cornellà que con su 
silencio se debería ca-
lificar con una palabra 
jurídica que no diré. 
Además, se pagaron en 
un cajero cerca de la 

empresa del sr. Manza-
no y de noche muchos 
carnés para que pudie-
ran votar a favor de la 
candidatura de Alejan-
dro Talavera. Sin em-
bargo, yo creo que hice 
lo que tenía que hacer, 
no prestarme al juego 
de ser presidente asu-
miendo la dirección ge-
neral el señor Manzano 
y "sus colaboradores". A 
eso algunos le llaman 
coraje. Coraje es estar 
dispuesto a luchar por 
una causa justa y noble 
aún sabiendo que pue-
des perder. La tolerància 
condecida a los fanáti-
cos llevan a esto a que-
rer que su causa merece 
compresión y simpatia. 
Hay muchas victorias 
peores que muchas de-
rrotas.

Entre las muchas cosas 
buenas que hizo la ante-
rior junta directiva fue, 
por ejemplo, no judi-
cializar, abrir expedien-
tes, sancionar, prohibir 
o pegar a periodistas y 
padres. Seguramente 
hicimos cosas no bien 
hechas pero cada uno 
debe asumir su historia 
y su pasado y otros ha-
cen lo imposible para 
anular o condenar, con 
o sin razón, no lo con-
sentiré. El presente y el 
pasado es de cada uno 
y la historia, también.i la 
història, també.
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Per una llista de país

Josep Maria Llop i Rigol
President Comarcal de CDC al Baix Llobregat

El procés nacional de Catalunya que el 
president Artur Mas va endegar amb les 
eleccions anticipades de 2012 viu hores d’ara 
un moment crucial. Tots som conscients que 
l’èxit de les manifestacions dels tres darrers 
11 de setembre i de l’acte participatiu del 9N 
–amb un progressiu increment del nombre 
de ciutadans i ciutadanes de Catalunya que 
han donat el seu suport al dret a decidir i a 
la independència–, ha estat possible perquè 
les diferents forces polítiques (Convergència, 
ERC, ICV-EUA i la CUP), Assemblea Nacional 
de Catalunya i Omnium Cultural han mostrat 

una gran capacitat d’entesa. I tots sabem, 
també, que només des de la unitat serà 
possible assolir les nostres llibertats nacionals. 
És per això, perquè els fets demostren que la 
unió ens ha fet cada cop més forts, que el 
nostre president ha llençat la proposta de 
concórrer a les properes eleccions amb una 
llista de país, formada per la societat civil i 
pels diferents partits que hi vulguin sumar-se. 
En Mas ha dit que esta disposat a encapçalar 
aquesta llista unitària, però també a cedir-hi 
el protagonisme a d’altres i ser ell mateix qui 
ocupi el darrer lloc. Ara són altres els que han 
d’escollir entre els seus partits o Catalunya.

Jordi Albert i Caballero
President ERC  - Baix Llobregat i L'Hospitalet

63.320 persones i moltes més que no es compten
Les darreres dades de l’atur registrat, publica-
des per l’Observatori del Baix Llobregat, corres-
ponen al mes de novembre 2014 i ens mostren 
un descens de del 10,4% respecte al mes de 
novembre de 2013 (són 7.321 persones menys 
en situació d’atur). En total, hem tancat el pe-
núltim mes de l’any amb un total de 63.320 per-
sones aturades, un 14,9% del total de població 
activa. Aquestes dades ens situen, a nivell co-
marcal, com a la segona comarca amb menor 
atur de les cinc que conformen la Regió Metro-
politana de Barcelona, just per darrera del Bar-
celonès. Però també ens mantenen per sobre 
de la mitjana a Catalunya (14,7%).

Tanmateix, és cert que hi ha menys atur, però 

cal comparar aquestes dades amb les afilia-
cions a la Seguretat Social i amb les variacions 
residencials i tenir present el nombre de perso-
nes que no estan inscrites al SOC.. I fent la com-
parativa podem comprovar que la situació pot 
semblar que millori, però no és una millora com 
les dades de l’atur indiquen. La darrera Marxa 
contra l’Atur a la comarca va deixar palesa la 
greu situació que viuen milers de famílies a la 
nostra comarca. Necessitem més recursos i dis-
posar del que realment generem per aplicar les 
polítiques que ens ajudin a resoldre la proble-
màtica de l’atur. I depenent del marc jurídic es-
panyol que ens limita competencialment i ens 
retalla drets, no ho aconseguirem. Per això ens 
urgeix ser un Estat com qualsevol altra, per això 
calen eleccions i proclamar la independència.

LA PREMSA DELBAIX no comparteix necessàriament cap de les opinions expressades en aquesta 
pàgina, ni tampoc es fa responsable del contingut ni de l’edició dels textos aquí publicats. Els grups 
polítics que no hi apareixen és perquè no han entregat a temps el seu text.

OPINIÓ  POLÍTICA  COMARCAL

David Parada
Conseller Comarcal de PxC del Baix Llobregat

Rodrigo Rato: De aquellos barros, estos lodos
Parece que ahora el PP ha dado ordenes a sus 
candidatos para que pidan perdón, publiquen 
artículos, o hagan declaraciones donde ex-
pongan lo avergonzados que se sienten por 
los casos de corrupción de su partido. Se acer-
can las próximas elecciones municipales – qui-
zá autonómicas – y hay que intentar limpiar la 
cara de un partido que está demostrando que 
Génova, sede central de la formación, era el 
núcleo duro de la corrupción sistémica. La úl-
tima caída de Rodrigo Rato, mano derecha de 
Aznar, y Miguel Blesa, su otra mano izquierda 
en los negocios, evidencian la podredura del 
hasta ahora falso milagro Español. Rato libe-
ralizó el suelo, esto nos hizo entrar en la gran 

burbuja, la llegada de siete millones de inmi-
grantes, o la crisis más severa que ha sufrido 
el estado en tiempos modernos. Pero esta 
burbuja, no hubiera sido posible sin la inesti-
mable colaboración de las Cajas de Ahorros, 
dispuestas a insuflar el mercado con hipote-
cas zombis, basura, o como quieran llamarles. 
También, como no, ofreciendo financiación a 
empresas sin ninguna justificación basada en 
parámetros bancarios racionales. Había que 
crecer a toda costa para cobrar más bonus. 
Cada vez queda más claro que aquellos gesto-
res de la cosa pública poco tenían que ver con 
el viejo sentido del deber. Fueron unos golfos, 
y de aquellos barros estos lodos.

Faltan pocos días para entrar en el 2015, un año que se 
prevé cargado de elecciones. Y es que además de las 
municipales y generales, es muy probable que Artur 
Mas adelante los comicios autonómicos en busca de 
una mayoría absoluta que le permita declarar el Esta-
do catalán independiente al margen de la ley. A pesar 
de que una mayoría de catalanes estemos hartos de 
su desgobierno y queramos tender puentes de diálo-
go y concordia con el resto de España, es importantísi-
mo que esa mayoría social se transforme en escaños, y 
para ello es imprescindible acudir a la urnas. 

Un mensaje que no es baladí, ya que en el Baix Llo-
bregat los comicios autonómicos cosechan de media 
una participación un 12% inferior respecto a las elec-
ciones nacionales. Una situación que debemos corre-
gir, pues depende de ese porcentaje que el resultado 

de las elecciones autonómicas responda a la voluntad 
de todos los catalanes y no sólo a la de unos cuantos 
independentistas. Debemos decir clara y nítidamente 
que queremos una Cataluña plural donde se gobierne 
para todos y donde se gobierne con la ley en vez de 
con los sentimientos. 

Por otro lado, en el ámbito municipal, el año 2015 
se recordará como aquél que permitió la alternancia 
política en muchos ayuntamientos del Baix, donde 
hace más de tres décadas que gobiernan los mismos. 
Una situación que ha llevado a muchas de nuestras 
ciudades a una parálisis total, donde lo único que 
hacen nuestros gobernantes es salvaguardar su pol-
trona. Es primordial, por tanto, que nos movilicemos 
para que los ciudadanos del Baix volvamos a sentir 
que el ayuntamiento es de todos y que hay proyec-
tos ilusionantes para nuestros pueblos y ciudades.

Miguel Angel Ibáñez
Miembro del Comité Ejecutivo de  C's del Baix Llobregat

Movilízate este 2015

María José Díaz
Presidenta Comarcal. PP Baix Llobregat

Menos demagogia
Desde el año 2005 el Partido Popular lleva recla-
mando la ampliación del Hospital de Viladecans y 
los servicio de oftalmología, Ginecología y Pedia-
tría. Tanto en Ayuntamientos (Viladecans, Gavá, 
Castelldefels, Begues y Sant Climent) como en el 
Parlament de Cataluña.

Unas propuestas que, curiosamente, siempre han 
sido aprobadas por todos los grupos políticos pero, 
desgraciadamente, nunca se han visto cumplidas. A 
día de hoy, y tras largos años seguimos con la mis-
ma incertidumbre “¿Cuál es la realidad y situación 
de nuestro Hospital?”.  Y digo esto, porque no bas-
tan propuestas oportunistas que solo buscan con-
tentar a los ciudadanos vendiendo un trabajo que 
no pretenden llevar hasta el final.

Desde 2003 a 2010, el tripartito PSC-PSOE-ICV y ERC 
gobernaron la Generalitat e incumplieron sus pro-
mesas, ¡se olvidaron del Hospital!.  Y desde 2010 un 

desgastado CiU nuevamente con el apoyo de ERC 
¡se vuelven a olvidar!.

Son muchas las veces que hemos votado esta propues-
ta. Pero la realidad, es que PSC, ICV-EUiA, ERC y CiU vo-
tan a favor ó presentan unas propuestas con el fin de 
mostrarlas a los ciudadanos, pero obviando totalmen-
te su inclusión en los presupuestos ó echándose atrás 
mediante inclusiones en estas que retrasan su solución.

Hasta ahora, el PP es el único que ha incluido el Hospital 
de Viladecans en el acuerdo de apoyo a los presupues-
tos de la Generalitat de 2010. Un acuerdo roto por el 
incumplimiento de CiU y ERC  que volvieron, una vez 
más, a olvidarse de una necesidad tan importante y 
reclamada como es la ampliación de nuestro Hospital.

Déjense de demagogias electorales, piensen en las 
necesidades de los ciudadanos y entre todos bus-
quemos la solución YA!.

Movem el Baix Llobregat

Candela López
Coordinadora de ICV en el Baix Llobregat

Des d’ICV Baix Llobregat hem fet una aposta 
clara per la transparència i la participació de la 
ciutadania, ampliant els espais de debat polític 
i fent-la partícip des d’un primer moment. Sota 
el lema “Movem” encetem aquest procés fins 
a les properes eleccions municipals de maig 
de 2015, on la ciutadania protagonitzarà el 
projecte polític per transformar la seva ciutat, 
des de l’elecció de la candidatura, passant per la 
elaboració del programa electoral, així com en el 
seguiment dels acords presos. L’àmbit municipal 
té molt futur, i s’ha de desenvolupar des del 
protagonisme ciutadà que configuri majories 
capaces de guanyar. En aquest procés des d’ICV 
volem incorporar al conjunt dels ciutadans i 

ciutadanes que volen canviar la seva ciutat, i 
que volen fer-ho en primera persona, liderant 
un canvi que considerem més que necessari 
en un moment en què les ciutats i pobles han 
de garantir que, el procés de transició que 
vivim, es faci sobre la base de l’equitat i la 
sostenibilitat social i econòmica.  Un procés 
que té per objectiu apropar la ciutadania als 
centres de decisió política de la ciutat, atenent 
a la necessària coresponsabilitat social sota la 
que entenem l’exercici de la política. I això ho 
hem de fer des de la generositat, honestedat, 
confiança, credibilitat, obertura, mobilització 
i intel·ligència. Partim de la suma d'esforços i 
lluites, per a impulsar un projecte alternatiu 
i guanyador a cada ciutat, i el més important 
pensat per a les persones.
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POLITICA

Van abandonar la for-
mació socialista el juny 
passat i fins ara eren re-

gidors no adscrits.

Dos exregidors el Partit dels 
Socialistes de Catalunya 
(PSC), Carlos Gómez i Juan 
Cañadillas, va anunciar en 
el Ple municipal la seva re-
núncia a l'acta i la seva in-
corporació a Ciutadans (C's). 
Gómez ha explicat que, en-
tre altres motius, han aban-
donat el seu partit “per les 
discrepàncies en relació a 
l'ambigüitat del PSC entorn 

a la consulta sobre la inde-
pendència de Catalunya."

D'altra banda, Cañadillas ha 
destacat que tots dos "fa sis 
mesos que van passar a ser 
regidors no adscrits". "Ha estat 
molt senzill sumar-nos al pro-
jecte que planteja C's de rege-
neració, transparència i fi de 
la partitocràcia", ha assegurat 
Cañadillas. "C's té una clara 
postura en política identi-
tària i el missatge de fer polí-
tiques per i per als ciutadans 
és la nostra manera d'entendre 
la política", ha afirmat.

Se celebra el cinquantè 
aniversari de CCOO a Catalunya

L’actual president del Con-
sell comarcal del Baix Llo-
bregat ocuparà aquesta 

funció fins a les pròximes 
eleccions municipals.

Josep Perpinyà té una nova 
responsabilitat. L’actual pre-
sident del Consell Comarcal 
del Baix Llobregat i alcalde 
de Sant Just Desvern és el 
nou president del Parc Agra-
ri després de ser anomenat 
en l’última sessió ordinària 
del Consell Plenari del Parc 
Agrari del Baix Llobregat. 

El Consell Plenari està for-
mat per representants de 
la Diputació de Barcelona, 
la Generalitat de Catalunya, 
de catorze ajuntaments, la 
Unió de Pagesos i del ma-
teix Consell Comarcal del 
Baix Llobregat. Perpinyà 
farà aquesta nova funció 
fins a les pròximes elec-
cions municipals que s’han 
de celebrar el 2015, que és 
quan es constitueix de nou 
el Consell Plenari del Con-
sorci del Parc Agrari.

L’acte que es va celebrar 
a la Parròquia de Sant 
Miquel de Cornellà de 

Llobregat va aplegar unes 
dues-centes persones.

El 4 de desembre passat es 
va celebrar a la Parròquia de 
Sant Miquel de Cornellà de 
Llobregat el 50è aniversari 
de les Comissions Obreres 
de Catalunya. Ara ja fa cinc 
dècades d'aquell esdeveni-
ment, i per commemorar-lo 
gairebé dues-centes perso-
nes van participar en l’acte 
celebrat al lloc que va a aco-
llir les primeres comissions 
obreres de la comarca.

L’acte es va iniciar amb la 
col·locació d'una placa com-
memorativa a la façana de 
l'església i després va conti-
nuar amb les intervencions 
de Antonia Lozano, Aurora 
Huerga, Antonio García, Ma-

nolo Moreno i Benigno Mar-
tínez. També van participar 
l'alcalde de Cornellà, Antoni 
Balmón, i els secretaris gene-
rals Toni Mora (Baix Llobregat, 
Anoia i Garraf) i Joan Carles 
Gallego (Catalunya). Un acte 
emotiu i intens, ple de testi-
monis de lluita i compromís, 
bona mostra de la trajectòria 
de les Comissions Obreres de 
la nostra comarca.

Dos exregidors vicentins del PSC 
es passen a Ciutadans

Josep Perpinyà, president de 
Consorci del Parc Agrari

Un total de 1.152 perso-
nes es van incorporar al 
mercat laboral el passat 

novembre i actualment la 
comarca compta amb 63.320 
persones que busquen feina.

Més de 1.150 persones que 
resideixen en el Baix Llo-
bregat es van incorporar 
al mercat laboral el passat 
mes de novembre segons 
les dades facilitades per 
l’Observatori Comarcal del 
Baix Llobregat a través del 
Departament d’Empresa i 

Ocupació. Això representa 
un descens de l’atur comar-
cal de l’1,8% i d’un 10,4% 
respecte al mateix mes de 
l’any passat (2013). Actual-
ment hi ha 63.320 perso-
nes aturades registrades 
(14,9%), un 0,2% més que a 
la resta de l’Àmbit Territorial 
Metropolità i que a Catalun-
ya (els dos amb un 14,7%).

Significatiu ha estat el des-
cens d’aturats en poblacions 
importants com Pallejà, amb 
un 3,9% o Sant Vicenç dels 

Horts, amb el 3,8%. Per darre-
re, hi ha Viladecans amb un 
3,4%. L’altra cara de la mone-
da han estat municipis onha 
pujat el nombre d’aturats 
com Begues (1,6%), Santa 
Coloma de Cervelló (1,3%) o 
El Prat de Llobregat (1,2%).

Barrera psicològica
Cal destacar que Sant Vi-
cenç dels Horts, que tot i 
seguir encapçalant la po-
blació amb més aturats de 
la comarca amb un 19,5%, 
ha tornat a baixar de la 
seva barrera psicològi-
ca del 20%. En segon lloc 
l’ocupa Martorell amb un 
17,4% seguit de Sant Boi 
de Llobregat amb el 17%. 
Sant Just Desvern, amb 
un 8%, és el municipi amb 
menys atur. La segona po-
sició és Begues (9,3%) i la 
tercera Collbató (9,65).

ECONOMIA

El Consell Econòmic i 
Social del Baix Llobregat 
farà una proposta, 

el pròxim gener, del nou 
model territorial i de gestió 
que hauran de valorar els 
ajuntaments.

El Consell Comarcal va ser 
escenari de la sessió anual 
plenària del Consell Econò-
mic i Social (CES) del Baix 
Llobregat per presentar els 
principals projectes comar-
cals en matèria de desen-
volupament econòmic local 
i promoció econòmica que 
s’han dut a terme durant 
aquest any 2014.

Mercat laboral
Al llarg de la sessió es va fer 
una presentació de la recent 
evolució del mercat laboral 
de la comarca, per part de 

l’equip tècnic de l’Observatori 
Comarcal del Baix Llobregat, 
posant especial èmfasi en la 
situació del teixit productiu 
i de les persones que es tro-
ben en situació d’atur.

Tot seguit es va fer una 
presentació de l’estat 
d’execució dels treballs tèc-
nics per definir els Projectes 
d’Especialització i Competi-
tivitat Territorial (PECT) del 
Baix Llobregat en el marc de 
la RIS3, la nova política de 
cohesió de la Comissió Eu-
ropea per al període 2014-
2020. En aquest sentit es va 
fer una descripció detallada 
de la definició dels projectes 
d’especialització sectorial 
que s’estan explorant i dels 
programes transversals.

Finalment, i per concloure 
l’acte, es va donar informa-

ció de l’estat d’execució del 
procés d’optimització dels 
serveis de promoció econò-
mica que s’està realitzant a 
la comarca, i que segueix 
el calendari pactat, amb la 
previsió que al mes de gener 
de 2015 es faci la primera 
proposta del nou model te-
rritorial i de gestió que serà 
sotmès a valoració entre els 
ajuntaments de la comarca.

El CES del Baix Llobregat 
és el màxim òrgan de con-
certació institucional de la 
comarca format pels trenta 
ajuntaments, els sindicats 
d’UGT i CCOO, les associa-
cions empresarials de Pi-
mec i Aeball, Innobaix, la 
Cambra de Comerç de Bar-
celona, la Unió de Pagesos, 
la Universitat Politècnica 
de Catalunya, el Consorci del 
Parc Agrari, el Consorci de 
Turisme i el Consell Comarcal 
del Baix Llobregat que assu-
meix la seva presidència.

El CES presenta els projectes 
econòmics comarcals del 2014

L’atur al Baix Llobregat baixa un 1,8%
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema
F25 NOX

42 €/mes

Turbotec Exclusive
VMW 255/4-7

45 €/mes

Cerastar comfort
ZWN-25-8-MFA

42 €/mes

Novanox
24/24F

39 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido
PAGO AL CONTADO 9% DESCUENTO
Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas
CONSULTAS Y OFERTAS 
EN NUESTRA WEB: 
www.moherclima.com

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS BAJO NOX, Y DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

Rbla. Anselm Clavé,32  |  08940 Cornellà de LLobregat | www.latiendadepisos.com | info@latiendadepisos.com
Tel. 93 474 00 77 - 670 27 50 78

ALQUILER
NAVE INDUSTRIAL 

FRENTE SPLAU
SALIDA AUTOVÍA Y RONDA, 

400M2 / 200M2

1800 €/mes

Casa de 2 plantas, 250m2, 
garaje, terraza solarium 

a nivel, gran salón 
comedor, con chimenéa 

A Consultar

CASA - Cornellà / RamblaCORNELLÀ - Zona EROSKI
PISO SEMINUEVO 

110m2, CON TERRAZA DE 20m2 

A NIVEL, 4HAB., 2 BAÑOS, PISCINA Y ZONA 
COMUNITARIA, PARKING, CALEFACCION Y 

AIRE ACONDICIONADO.

350.000€uros.

CORNELLÀ
Almeda 

Jto. Corte Inglés
piso con ascensor, 

4 habitaciones, todo 
reformado, mucho sol 

145.000€uros

CORNELLÀ
Gran piso de 110m2 con 
terraza de 180m2, 4 hab; 
2 baños, suitte, parking 
y trastero opcional, asc; 

A.A. + Calef. 

240.000€

CORNELLÀ - Zona EROSKI
Gran piso de 110m2, 
con terraza de 35m2, 

parking, trastero, 4hab., 
2baños, seminuevo, 

calefacción. aire acon., 
pocos vecinos

360.000€uros

BARCELONA

199.000€uros.

PLAÇA ESPANYA
GRAN PISO DE 105M2

4 HABITACIONES, 1 BAÑO, 
ASCENSOR, TERRAZA, VISTAS, 

SOL, MUY CÉNTRICO

ALQUILER 
CORNELLA CORREOS 
ATICO-DUPLEX CON 

TERRAZA-SOLARIUM A 
NIVEL, SUITE COMPLETA 
SEMI-NUEVO, AMUEBLA-

DO Y EQUIPADO CON 
TODO, IDEAL PAREJAS.

TRASTEROS EN ALQUILER EN 
CORNELLA, DESDE 15m2, 

CON VIGILANCIA, SEGURIDAD, 
ACCESO PRIVADO CON COCHE, 

FURGONETA O CAMION,  
A 2 MINUTOS DE METRO, 

RENFE Y TRANVIA.
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Espíritu y voluntad social de ser solidarios

Llegan las fiestas de Navidad y se 
multiplican las actividades por 
los diferentes municipios. Desde 

mediados de este mes de diciembre 
hasta principios de enero, pasada 
la Cabalgata de Sus Majestades los 
Reyes Magos de Oriente. Es decir, tres 
semanas repletas de actos de todo 

tipo destinados principalmente a los 
más pequeños de la casa y de carácter 
muy familiar. Magia, representación 
de ‘Els Pastorets’, música gospel, 
misas, lecturas de cuentos, fines de 
año, recogida de cartas a los Reyes, 
pesebres vivientes o exposición de 
los pesebristas, deportes y un largo 
etcétera de eventos que se reparten 
por todo el Baix Llobregat . A esto 
hay que sumar, la actividad comercial 
que contribuye en estos días con 
diferentes campañas para fomentar 
el comercio de proximidad y cerrar así 
el año con números positivos.

En estos días se mezcla tradi-
ción y modernidad, ya que acti-
vidades como el ‘Caga Tió’ o las 
creaciones de los pesebristas se 
combinan con Papá Noel, fenó-
meno americano y del Norte de 
Europa, que visitará, por ejem-
plo, Viladecans o los conciertos 
de varias orquestas contrasta 
con los de gospel, también de la 
cultura yanqui, que, entre otras 
localidades, se escuchará en 
Sant Just Desvern. Esto no hace 
más que evidenciar el cambio de 
costumbres y de consumo de la 
población. Sea como sea, si al-
gún valor lleva implícito la Navi-
dad este es el de la solidaridad. 
Aunque la crisis económica la ha 

acentuado también el resto del 
año, en esta época se concentran 
un gran número de actividades 
destinadas principalmente a re-
coger juguetes y alimentos.
La campaña por excelencia es la 
conocida 'Ningún niño sin juguete', 
de Radio Barcelona que celebra 48 

ediciones este año, pero que se 
extiende por todo el territorio y 
que organizaciones como Cáritas 
o sobre todo la Cruz Roja llevan a 
cabo. En Viladecans, por ejemplo, 
esta entidad se instala en el 
Centro Comercial Vilamarina para 
recoger juguetes y vender estrellas 
solidarias o lo mismo que hace la 
Asociación de Vecinos Hispanidad 
con el 'Mercado Solidario'. En 
Cornellà lo hacen también con 
música, gracias a la Asociación 
La Kanaya. Iniciativa similar a la 
de Sant Vicenç dels Horts, con el 

concierto benéfico de rumba o 
el Festival de Danza de la Escuela 
Fem Dansa, que para disfrutarlo el 
acceso es mediante la entrega de 
un juguete. 

En esto sentido, Sant Boi a lo largo 
del mes de diciembre lleva a cabo 
la iniciativa Juguetes para todos. 
El objetivo es que aquellos sin 
recursos pueden abrir regalos en 
estas fechas y a través de diferentes 
propuestas esperan que se consiga 
como la asistencia al concierto ‘Rock 
de juguete’ del 20 de diciembre, 
haciéndose voluntario o regalando 
juguetes nuevos, entre otras 
ayudas. Además, esta localidad 
también impulsa Alimentos 
Solidarios. Entidades, asociaciones, 

Sabine Hindersin, responsable de La Gran Colecta

"Estamos más que agradecidos. Hay una solidaridad impresionante. 
Estamos muy orgullosos del esfuerzo de la ciudadanía. Hace seis años 
que llevamos a cabo esta iniciativa y año tras año va in crescendo. Es 
muy triste que la alimentación básica no llegue a todas las personas, 
pero no valoramos si es competencia nuestra o si lo podrían hacer 
otros. Sea como sea se pone de manifiesto que por muy mal que vayan 
las cosas, la gente responde. Y además, hay un voluntariado que ha 
hecho una gran labor y lo mejor de todo, con una sonrisa".

parroquias, iglesias, ONG’s o los 
ciudadanos dan alimentos para 
que la tienda Alimentos Solidarios, 
inaugurada hace poco más de 
un año, los reparta entre los más 
necesitados. El año pasado, en 
su estreno, recolectaron 2.000kg. 
Mismo propósito tienen en Sant 
Feliu de Llobregat, que coincide 
con la festividad de San Nicasio, los 
centros cívicos y el Casal de la Gent 
Gran, entre otros, son puntos de 
recogida de juguetes.

‘El Gran Recapte’ 
y ‘La Marató’

Y desde 2009 hay una cita que 
se ha colado en el calendario, 
prácticamente impuesta por las 
necesidades imperiales de una 
sociedad muy castigada por la 
crisis económica y que puso en 
marcha el Banc del Aliments, 
fundación benéfica privada, 
independiente y sin ánimo de lucro, 
que se llama ‘El Gran Recapte’.

"Cada año nos sorprendemos", 
confiesa Pere Puig, uno de los 
dos responsable que hay en el 
Baix Llobregat y que lleva esta 
tarea desde hace tres años. 
"Desbordante" o "brutal" son 
algunos de los términos que Puig 
utiliza para describir la experiencia. 
Sin embargo, esta campaña y 
todas las que se llevan a cabo, 
impulsadas por particulares o 
asociaciones, pone en evidencia la 
falta de políticas en este sentido a 
todos los niveles. "Ojalá no existiera 
El Gran Recapte. Pero no somos un 
país rico, aunque nos lo pensamos", 
dice y añade, "quiero pensar 
que [los políticos] hacen lo que 
pueden". Además de evidenciar la 
buena respuesta de la población, 

Puig también destaca "la actitud" 
de los voluntarios, otra pieza clave 
en este engranaje de la solidaridad. 
En la comarca hubo alrededor de 
2.600, una muy buena cifra, ya que 
se repartieron por toda Catalunya 
unos 40.000. 

‘La Marató’ de TV3, que se organizó 
el domingo 14, también es otra cita 
ineludible de estas fechas. Se celebra 
desde el año 1992 y cuenta con el 
apoyo de todo el territorio, gracias a 
los actos que organizan las entidades 
para ayudar a la causa (este año 
trataba el de las enfermedades del 
corazón). En el Baix Llobregat se 
dividieron actividades por todas 
partes. En Castelldefels, por ejemplo, 

la 33ª edición de la Subida al Castillo, 
celebrada el día 6, contribuyó a 
ella. O también la espectacularidad 
de ‘L’ésser del Mil·leni’ que se 
despidió de Gavà y sus habitantes, 
ya que emprendió la marcha hacia 
Barcelona, donde celebrará el Fin 
de Año. Un acto que ya se llevó a 
cabo el año pasado y que además 
también sirvió para recoger 
alimentos y juguetes. Sant Feliu 
o Sant Joan Despí con numerosos 
actos también se sumaron. Y en 
Sant Boi se bailó por la causa. 
Diversidad de actividades para 
poner de relieve el espíritu solidario 
y la voluntad de ciudadanos, 
asociaciones y entidades.

PROGRAMA DE ACTIVIDADES
Destacamos algunos actos de los diferentes municipios, obviando los tradicionales Pastorets, 
cabalgatas, Caga Tió, entre otros, que cada población ya incorpora en su programa: 

19 DICIEMBRE

GAVÀ
‘El dia més curt'. Proyección 

de cortometrajes de FILMETS 
y BCN SPORT FILM FESTIVAL. 

Biblioteca Josep Soler Vidal de 
Gavà 18-20h

Ciclo de cortometrajes sobre 
derechos humanos. La Casa 

Gran de Gavà 19h

SANT BOI

XVII Cantada de Villancicos en 
Inglés. Plaza Ayuntamiento de 

Sant Boi 18h

20 DICIEMBRE

MARTORELL
Gran Fiesta de la Cultura Popular 

y Tradicional de Martorell. 
Pl. de las Culturas 17h

CORNELLÀ
Canto de Villancicos en los tres 

mercados municipales de Corne-
llà. Cort Jove Zetzània y A.A. Hijos 
de Almáchar. Durante la mañana

SANT BOI

Pessebre Vivent de Ciutat
Cooperativa i Molí Nou.

Dia 20, de 17 a 20 h,
Dia 21, d’11 a 13 h i de 17 a 20 h.

Lloc: Jardins del Parc 
Sa nitari Sant Joan de Déu. 

21 DICIEMBRE

MARTORELL
Fiesta de Navidad. Martorell 

Pl. del Solàrium 11-14h

VILADECANS
Carrera Popular 

'La Sansi de Viladecans’ 11h

27 DICIEMBRE

SANT FELIU
Simulacro de Fin de Año.

 Casal de Joves Sant Feliu de 
Llobregat a medianoche

28 DICIEMBRE

MARTORELL
Cuentos navideños para familias 

y para los más pequeños. 
Ateneo de Martorell 12h

30 DICIEMBRE

SANT JUST
Sesión de galletas de Navidad. 
Casal de Joves de Sant Just 11h

Campeonato Mario Kart Wii. Casal 
de Joves de Sant Just 16:30h

31 DICIEMBRE:

EL PRAT
L’Home dels Nassos. 

El Prat del Llobregat 11h

SANT JOAN DESPÍ
‘Mercat Menut’. Plaza de la 
Ermita de Sant Joan Despí 

10:30-12:30h

2 ENERO:

VILADECANS
Concierto benéfico

 'Los músicos son los reyes'. 
Centro de Jóvenes 

Can Xic de Viladecans 19h

ESPLUGUES
Campamento de Fanguet. 

Jardines del Museo 
Can Tinturé de Esplugues. 

Hasta el 4 de enero

NADAL 2014
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ESPORTS

Esplugues de Llobregat 
serà la seu, el pròxim 
any, del millor voleibol 

de formació de l’Estat amb 
l’adjudicació del Campio-
nat d’Espanya cadet femení 
que organitzarà el CV Es-
plugues, justament la tem-
porada que el club presidit 

per Àlex Gusano celebra 
el vint-i-cinquè aniversari. 
La competició reunirà els 
millors vint-i-quatre millors 
equips de tot l’Estat. El tor-
neig se celebrarà entre el 17 
i el 21 de juny de 2015 a cinc 
de les pistes del nou pavelló 
del CEM Les Moreres.

Esplugues organitzarà el 
Campionat d’Espanya cadet 

Sant Vicenç acull la darrera 
prova de l’Open Natura BTT 

La plaça de la Vila de 
Sant Vicenç dels Horts 
va tornar a ser el 

punt de sortida i arribada 
de l’Open Natura BTT. 
Va ser la quarta edició 
consecutiva que se celebra 
en el municipi i darrera 
prova de la temporada on 
van prendre part més de 
500 participants. Robert 
Torrents es va imposar 
a la prova curta (21 km) 
amb un temps d’1h14’44’’, 
seguit de Raúl González 

(1h16’08’’) i Christian 
Olivares (1h21’55’’). D’altra 
banda, el vencedor del 
circuit mitjà (31 km) va ser 
Marc Amills amb un registre 
de 2h06’15’’. Luis Mangrané 
(2h10’47’’) i Pedro Soto 
(2h21’55’’) van ser segon 
i tercer respectivament. 
Mentre, en el circuit llarg )41 
km), el primer classificat fou 
Marc Sabadell (2h18’29’’). A 
continuació van arribar Sam 
Amaro (2h21’52’’) i Adrián 
Ramón (2h22’53’’). 

La Cursa de Fontpineda-Pallejà 
aplega més de 200 atletes 

Més de 200 partici-
pants van prendre 
part en la segona edi-

ció de la Cursa de Muntanya 
Fontpineda-Pallejà amb un 
recorregut d’onze quilòme-
tres. El guanyador en la cate-
goria masculina va ser David 
González, del Running Vigia, 
amb un temps de 52’34’’. En 
segona posició va finalitzar 
Josep Amadàs (Vall Parc, 

54’13’’), mentre que tercer 
fou Enric Roig (Soc. At. Cor-
bera, 54’49’’). A la categoria 
femenina, la primera classifi-
cada va ser Verónica Zarago-
za, de l’Ultratarats, amb un 
registre d’103’31’’. Della Mon-
terrubio (Triatló Viladecans, 
1h09’05’’) i Gema González 
(Ultratarats, 1h10’29’’) van 
ocupar la segona i tercera 
plaça ectivament. 

El CBS Sant Boi, campió de la 
Copa Catalana de softbol sènior 

El camp de Can Torelló 
va ser escenari de la 
fase final de la Copa 

Catalunya de Softbol Sè-
nior. L’equip dirigit per Fer-
nando Lance i Xavier Civit 
es va proclamar campiones 
de la Copa Catalana 2014 
després de guanyar al Pro-
jecte Softball Gavanenc. 
El partit es va decidir en 
l’extrainning després d’un 
hit d’Alexandra León que 

va impulsar a Marina Que-
sada anotant l’única cursa 
del l’encontre (1-0). El CBS 
Sant Boi s’acomiada de 
la temporada oficial amb 
els títols de la Copa de la 
Reina -per segon any con-
secutiu-, la setena plaça en 
el Campionat d’Europa, el 
sotscampionat de Lliga, el 
campionat de la Gavà Cup i 
de la Can Torrelló Cup i el tí-
tol de la Copa Catalana 2014.

GAVÀ

L’esport gavanenc es va 
aplegar a l’Espai Maragall 

L’Espai Maragall va ser el 
centre de l’esport gava-
nenc on es va celebrar 

la primera edició de la Nit 
de l’Esport amb la presèn-
cia de les entitats locals. Un 
acte que va voler reconèixer 
el treball i mèrits obtinguts 
pels clubs i esportistes gava-
nencs durant la temporada 
passada. Durant la gala, es 
va poder gaudir d’una ex-
hibició d’acroioga a càrrec 
d’Accura i de zumba per part 
de l’escola Body&Soul.

Els guardons que es van 
concedir al llarg de la vet-
llada es van dividir en cinc 
categories. En total es van 
lliurar prop de 90 diplomes. 
En la primera es van guardo-
nar els equips que van acon-

seguir l’ascens de categoria 
o bé van quedar entre els 
tres millors. Una segona ca-
tegoria va reconèixer les mi-
llors classificacions dels es-
portistes a nivell individual. 
En la tercera es va premiar 
la participació d’equips en 
categoria estatal i la quarta 
va reconèixer els esportistes 
que no militen actualment a 
cap club de la ciutat. La da-
rrera categoria va reconèixer 
la tasca dels qui han treba-
llat o treballen pel foment 
dels valors esportius.

Entre els diferents premiats 
hi havia el pilot de ral·lis, 
Pepe Oriola, la llançadora 
de martell, Laura Redondo, 
l’esportista Dani Comas o 
l’entrenador del Barça, Xavi 
Pascual qui va fer arribar un 

vídeo agraint aquest premi 
per part de la seva ciutat. 
Altres premiats van ser els 
equips Specials del Club 
Bàsquet Gavà, Héctor Pé-
rez i Asier Sánchez pel seu 
esforç i esperit de supera-
ció, a l’equip I 3 Triatlon de 
l’entitat Accura per la seva 
campanya Tinc un somni i 
Antoni López “Antoñito” per 

la seva capacitat de supera-
ció cada dia i més de 28 anys 
dedicat al CF Gavà. Altres 
guardons, pels seus èxits, 
van ser equips del CH Gavà, 
CF Gavà, CV Gavà, Projecte 
Softball Gavanenc, EF Gavà, 
CB Gavà així com esportistes 
del CA Gavà, Gavà Runners, 
UM Eramprunyà, Mugendo 
o Club Pesca Esportiva.

SANT FELIU DE LLOBREGAT

Un miler d’atletes participen 
en la tercera edició de La Sansi 
El letó Sumskis i la ucraïnesa Lebedieva es van imposar en la prova dels deu 
quilòmetres, mentre que García i Loehr van guanyar la cursa dels cinc mil metres

Al voltant del miler de 
participants van pren-
dre part en la tercera 

edició de la Cursa Popular 
Ciutat de les Roses-La Sansi, 
organitzada pel Club Atletis-
me La Sansi i l'Ajuntament. La 
matinal atlètica va començar 
amb les curses de menors 
amb 175 inscrits, dividits en 
tres curses. El programa va 
continuar amb les proves 
dels 5 i 10 quilòmetres. 

El letó Edgars Sumskis, en ca-
tegoria masculina, i la ucraï-
nesa Inna Lebedieva, en la 
femenina, es van proclamar 
campions en la distància dels 

deu quilòmetres. Sumskis 
(La Sansi) va fer un temps de 
32’55’’. Josep Arnal (Joves At-
letes de Berga, 32’57’’) i Gui-
llem Fernández (JAB Berga, 
33’23’’) van ser segon i tercer 
respectivament. D’altra ban-
da, Lebedieva (La Sansi) va 
aconseguir arribar primera 
amb un registre de 38’47’’, se-
guida de Laia Conesa (Triatló 
Vallirana, 39’39’’) i Giulla Ri-
godanza (39’44’’). 

A la distància dels cinc 
quilòmetres, el guanyador 
a la categoria masculina 
va ser Marcos Garcia, amb 
15’41’’. Rodrigo Torres (The 

Crew, 15’44’’) va ser segon, 
mentre que Iván Alcalá 
(Pratencs AA, 16’01’’) va 
arribar tercer. D’altra ban-
da, la primera classificada 
en la categoria femenina 

fou Sara Loehr (The Crew) 
amb un registre de 18’11’’. 
A continuació van arribar 
Albada Blay (Slop.cat Saba-
dell, 19’53’’) i Núria Cascan-
te (JAB Berga, 20’04’’). 

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Catalunya    
torna a   
Sant Joan Despí

Es jugarà la primera fase 
del Nacional Autonòmic 
sots 16 i 18

La UE Castelldefels 
es queda sense 
president

Jordi Julià dimiteix per 
motius personals
i professionals

Premiats els 
millors esportistes 
molinencs de l’any

Es van reconèixer 
als més destacats 
de l’anterior temporada

Es va celebrar la quinzena 
edició del Cros Ciutat de 
Gavà marcat per la pluja i 

organitzat per al Club At-
letisme Gavà al Bosc de la 
Sentiu. Els guanyadors de la 
prova en la modalitat sènior 
van ser Ibrahim Ezzaydouny 

(FC Barcelona, 24'03'') i Isabel 
Rodríguez (Pamplona Atlé-
tico, 17'39''). D'altra banda, 
Sergio Cherta, del CA Gavà, 
es va imposar en la categoria 

Open Masculí amb 26’33’’. A 
la categoria femenina, la ven-
cedora va ser Antonia Cano, 
del Club Atletisme Sant Boi, 
amb un registre de 34’20’’. 

Atletisme

A la primera edició de la Nit de l’Esport es va fer un reconeixement a la tasca 
i èxits esportius de la temporada 2013-14 a totes les entitats esportives
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ESPORTS
Éric Sánchez i Judith Corachan 
es coronen a Castelldefels 

La 38a Cursa de Karts de Sant 
Just aplega 120 participants

Uns 300 participants 
van prendre part en la 
tradicional Pujada al 

Castell de Castelldefels, que 
enguany va arribar a la seva 
trenta-tresena edició. Jordi 
Comas, del Bikila Barcelona, 
es va imposar en la catego-
ria masculina amb un temps 
de 16’41’’. Eric Sánchez (Run-
nerfels, 17’21’’) i Gerard Pons 
(CA Castelldefels Outdoor, 

17’29’’) van acabar en se-
gona i tercera posició res-
pectivament. D’altra banda, 
Judith Corachan va arribar 
primera a la categoria feme-
nina. L’atleta del Witl Team 
va recórrer els cinc quilò-
metres amb un temps de 
20’28’’. El segon lloc va ser 
per Lili Cortessi (22’33’’) i So-
nia Pérez (Monsieur Tirage, 
22’35’’) va finalitzar tercera.

L’AE Prat no va tenir una 
bona estrena a la fase 
nacional de la Copa 

Federació. L’equip de Ma-
nolo Márquez va dir pràc-
ticament adéu a l’opció 
d’accedir a la següent eli-
minatòria de la competició 
després de perdre en el par-
tit d’anada de setzens de 

final davant de l’Almudévar 
d’Osca per 0 a 2. Els visitants 
s’han avançat molt aviat en 
el marcador, i l’AE Prat, tot 
i tenir ocasions de gol, va 
marxar al vestidor amb 
una mínima desavantatge. 
A la represa, l’Almudévar va 
ampliar les diferències amb 
un segon gol.

L’AE Prat perd en el partit 
d'anada de la Copa Federació

Sant Just va ser escena-
ri d’una nova edició, 
la trenta-vuitena, de 

la Cursa de Karts de Coixi-
nets. En total, van compe-
tir 35 karts en la catego-
ria sènior-màster; 13 en 
júniors; 18 en veterans; 8 
en categoria mixta; 14 en 

fèmines; 6 en cadets; 14 
en infantil; i 12 en alev-
ins. La categoria estrella, 
sènior-màster, és la que 
ha experimentat un aug-
ment més important de la 
participació, ja que l’any 
passat s’hi van inscriure 
únicament 26 karts. 

CORNELLÀ DE LLOBREGAT

L’RCD Espanyol paga les despeses 
del partit de la Copa del Rei 

Segons fonts oficials de 
l’RCD Espanyol, totes 
les despeses del par-

tit d’anada dels setzens de 
final de la Copa del Rei en-
tre la UE Cornellà i el Reial 
Madrid CF, que es va jugar 
al Power8 Stadium, les paga 
íntegrament l’entitat blanc-
i-blava. En contraprestació, 
el club no abonarà la par-
tida econòmica de 150.000 
euros que l’RCD Espan-
yol havia de destinar a les 
entitats esportives locals 
(futbol, bàsquet, voleibol fe-
mení) aquest 2014. Els clubs 
afectats ja han mostrat el seu 
malestar per aquesta decisió. 

El gran beneficiat serà la 
UE Cornellà que no haurà 
d’abonar cap quantitat en 
concepte de lloguer o des-

peses que van haver-hi per 
la cessió de la instal·lació 
esportiva. Així doncs, el 
club del Baix Llobregat 

només haurà d'abonar el 
cost –si va haver-hi- dels 
serveis que va contractar 
amb motiu del partit. 

L’entitat blanc-i-blava no abonarà els 150.000 € corresponents al 
2014 del compromís públic que tenia amb els clubs esportius locals

L’Alcalde de Sant Joan 
Despí, Antonio Poveda, 
va visitar les noves ofici-

nes de la Federació Catalana 
d’Handbol (FCH) en el mu-
nicipi baixllobregatí, on es 
va reunir amb el seu presi-
dent, Tomàs Moral. Poveda, 
que va estar acompanyat 
per José Antonio Pérez, cap 
dels Serveis d’Esports de 
l’Ajuntament de Sant Joan 
Despí, va voler conèixer la 
nova ubicació de la Federa-
ció Catalana d’Handbol, que 
el mes d’agost es va traslla-
dar a la població.

Durant la reunió que va man-
tenir amb Tomàs Moral, el 
President de l’FCH va infor-
mar del moment actual que 
viu la federació i l’handbol 
català en general, i sobretot 

va voler agrair l’ajuda que 
ha donat el mateix Ajunta-
ment de Sant Joan Despí a 
l’FCH, amb la cessió d’espais 
de magatzems i de reunions 
al Pavelló Salvador Gimeno, 
així com totes les facilitats i 
predisposició que ha mostrat 
perquè la federació s’instal·lés 
a la localitat. També es van 
començar converses sobre 
futures col·laboracions per 
la promoció de l’handbol a la 
població.

Per últim, Antoni Poveda, 
va fer un discurs els tre-
balladors de la federació, 
donant-los la benvinguda 
i expressant el seu suport 
i el del consistori, amb 
l'objectiu de treballar con-
juntament pel futur de l’FCH 
i de tot l’handbol català.

SANT JOAN DESPÍ

La Federació Catalana d’Handbol 
s’instal·la a Sant Joan Despí
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L’alcalde Antoni Poveda va visitar les noves oficines a la ciutat

Esplugues va acollir 
la segona edició 
de la Helly Hansen 

Ultratrail Collserola amb la 
participació de 1.500 atletes. 
El CEM Les Moreres va ser el 
punt de sortida i arribada de 
les diferents proves que es 
van celebrar. Els guanyadors 
dels 80 quilòmetres va ser, 
en la categoria masculina, 
Gerard Morales (Buff Pro 
Team) amb 6h57’12’’, i 

en la femenina Laia Díez 
(Vèrticrunners) amb 
8h27’00’’. A la Mitja Volta al 
Parc (45 km) els vencedors 
foren Emilio Fernández, 
amb 3h34’51’’, i Eva Mesado 
(CM Desert Amunt), amb 
4h28’43’’. I els primers 
classificats en La Popular de 
23 quilòmetres foren Oriol 
Barbany (CN Barcelona, 
1h47’35’’) i Laura Sanzberro 
(Fasttriatlón Club, 2h03’49’’). 

Gerard Morales i Laia Díez 
guanyen l’Ultratrail de Collserola 

El Santiago Bernabéu va 
viure una nova golejada del 
Reial Madrid (5-0) al Cornellà 
en el partit de tornada dels 

setzens de final de la Copa 
del Rei. Els de Carlo Ancelotti 
van tornar a demostrar la 
gran superioritat sobre un 
rival de categoria inferior 
oferint a la seva afició bon 

futbol i, sobretot, gols. Els 
cornellanencs van mostrar 
una bona imatge a la 
primera meitat, però a la 
segona van ser superats 
àmpliament per l’actual 

campió d’Europa i de la 
Copa del Rei. L’eliminatòria 
va finalitzar amb un balanç 
favorable de 9 a 1 per al 
Reial Madrid (1 a 4 a l’anada 
i 5 a 0 a la tornada). 

Futbol




